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Αριθ.  585/9.12.2013Αριθ.  585/9.12.2013

Σήμερα ημέρα Δευτέρα 9 Δεκεμβρίου 2013 και ώρα 11:00 το  
Εθνικό  Συμβούλιο  Ραδιοτηλεόρασης  συνήλθε  σε  συνεδρίαση,  στην  
οποία  παρέστησαν  ο  Πρόεδρος  του  ΕΣΡ  Ιωάννης  Λασκαρίδης,  η  
Αντιπρόεδρος  Λίνα  Αλεξίου  και  τα  μέλη  Εύη  Δεμίρη,  Γιάννης  
Παπακώστας,  Κωνσταντίνος  Αποστολάς,  Γεώργιος  Στεφανάκης.  
Απών το μέλος Άρης Σταθάκης. 

Ιστορικό-Νομική θεμελίωση

1. Το  Εθνικό  Συμβούλιο  Ραδιοτηλεόρασης   ασχολήθηκε  με  την  υπό  της 
εταιρείας  με  την  επωνυμία  ΝΕΑ  ΤΗΛΕΟΡΑΣΗ  Α.Ε.  ιδιοκτήτριας  του 
τηλεοπτικού  σταθμού STAR CHANNEL, ενδεχόμενη  παραβίαση  της 
ραδιοτηλεοπτικής νομοθεσίας.

2. Η συζήτηση της υποθέσεως πραγματοποιήθηκε την 12η Νοεμβρίου 2013.

3. Το Εθνικό Συμβούλιο Ραδιοτηλεόρασης έλαβε υπόψη:
Ι.  Το  άρθρο  15  παρ.  2  του  Συντάγματος,  κατά  το  οποίον  η  ραδιοφωνία  και  η 
τηλεόραση υπάγονται στον άμεσο έλεγχο του Κράτους. Ο έλεγχος και η επιβολή των 
διοικητικών  κυρώσεων  υπάγονται  στην  αποκλειστική  αρμοδιότητα  του  Εθνικού 
Συμβουλίου Ραδιοτηλεόρασης που είναι ανεξάρτητη αρχή, όπως ο νόμος ορίζει. 

II. Το άρθρο 11 παρ. 1 και 5 του Π. Δ/τος 77/2003 κατά το οποίο ο κατηγορούμενος 
τεκμαίρεται  αθώος  μέχρι  την  αμετάκλητη  καταδίκη  του  και  συνεπώς  δεν 
προεξοφλείται το αποτέλεσμα της δίκης ούτε οι κατηγορούμενοι αναφέρονται άμεσα 
ή έμμεσα ως ένοχοι ενώ εξάλλου ο φερόμενος ως δράστης δεν πρέπει να αναφέρεται 
με απαξιωτικούς για το πρόσωπό του χαρακτηρισμούς.  

III. Το άρθρο 11 και 6  του Π.Δ/τος 77/2003, κατά το οποίο δεν δημοσιοποιούνται 
έγγραφα ή άλλα στοιχεία που γίνονται γνωστά στις αρμόδιες αρχές, κατά το στάδιο 
της  προκαταρκτικής  εξέτασης,  της  έκτακτης  προανάκρισης  και  γενικότερα  της 
προανακριτικής διαδικασίας.

IV.  Το άρθρο 4 παρ.  1  στοιχ.  α΄,  β΄ και  ε΄  του Ν.  2328/1995 κατά το οποίο  σε 
περίπτωση παραβίασης των διατάξεων της εθνικής νομοθεσίας το Ε.Σ.Ρ. επιβάλλει 
τις από αυτό προβλεπόμενες κυρώσεις. 

Αιτιολογικό 

Εκ των στοιχείων του φακέλου,  των ισχυρισμών του εκπροσώπου της εταιρείας με 
την  επωνυμία  ΝΕΑ  ΤΗΛΕΟΡΑΣΗ  Α.Ε.  ιδιοκτήτριας  του  τηλεοπτικού  σταθμού 
STAR CHANNEL, του υποβληθέντος υπομνήματος και της παρακολουθήσεως, από 
τα  αρχεία  της  υπηρεσίας  μέσω  συστήματος  ΠΑΝΟΠΤΗ,  των  κεντρικών  δελτίων 
ειδήσεων που μεταδόθηκαν κατά την 5,6 και 7.10.2013,  προέκυψαν τα ακόλουθα: 
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5-10-13
Παρουσιαστής:  Κυρίες  και  κύριοι  καλησπέρα  σας.   Ανοίγουν  στόματα  στην 
υπόθεση της  Χρυσής  Αυγής  αφού ένας  από τους  κατηγορούμενους  που αφέθηκε 
ελεύθερος περιέγραψε για πρώτη φορά το οργανωμένο κάλεσμα τάγματος εφόδου 
του  πυρήνα  της  Νίκαιας  που  οδήγησε  στη  δολοφονία  του  Παύλου  Φύσσα. 
Προστατευόμενοι μάρτυρες που κατέθεσαν τη νύχτα δίνουν χαρτί και καλαμάρι όλη 
τη  δομή  της  οργάνωσης  εμπλέκοντας  ήδη  κατηγορούμενους  αλλά  και  νέους 
βουλευτές.   Όλες  αυτές  τις  σημαντικές  εξελίξεις  θα  τις  δούμε  αμέσως  με  τον 
συνάδελφο Βαγγέλη Γκούμα ο οποίος έχει και το ρεπορτάζ.  Βαγγέλη καλησπέρα. 
Νομίζω ότι οι δύο καταθέσεις αυτές των προστατευομένων μαρτύρων κρίνονται ως 
πολύ σημαντικές.
(λεζάντα:   καταθέσεις  εμπλέκουν  βουλευτή  της  Χ.Α.  με  ξέπλυμα  «βρώμικου» 
χρήματος)
Κος  Γκούμας:  Έτσι  ακριβώς  είναι  Παναγιώτη,  προχωρούμε  σε  μια  μεγάλη 
αποκάλυψη.   Σύμφωνα λοιπόν με  τις  νέες  μαρτυρικές  καταθέσεις  προσώπων που 
καταθέτουν  από  αργά  χθες  το  βράδυ  και  κάτω  απ’  το  καθεστώς  προστασίας 
μαρτύρων φέρεται ότι βουλευτής της Χρυσής Αυγής είναι ανακατεμένος, εμπλέκεται 
σε υπόθεση παρεμπορίου και ξεπλύματος μαύρου χρήματος.  Συνεπώς λοιπόν όταν 
δεθούν  αυτά  τα  στοιχεία  ο  συγκεκριμένος  βουλευτής  αναμένεται  να  οδηγηθεί 
ενώπιον  ανακριτή  και  εισαγγελέα  και  να  δώσει  εξηγήσεις  για  την  εμπλοκή  του 
ονόματός του στη συγκεκριμένη υπόθεση.   Αυτά είπαμε,  αυτό είναι  στοιχείο  που 
προέρχεται από νέες μαρτυρικές καταθέσεις από πρόσωπα που δε γνωρίζουμε όμως 
αν στο παρελθόν έχουν καταθέσει ή είναι εντελώς νέα πρόσωπα, καθώς φαίνεται ότι 
τα στόματα ανοίγουν ειδικά μετά τη σύλληψη του αρχηγού της Χρυσής Αυγής και 
του Υπαρχηγού, Παναγιώτη.
Παρουσιαστής:  Να πούμε λοιπόν ότι τα πρόσωπα αυτά ζήτησαν να προσέλθουν 
στον ανακριτή.   Το ένα προσήλθε αυτοβούλως μάλιστα στον ανακριτή και έδωσε 
στοιχεία  και  οι  πληροφορίες  λένε  ότι  δίνουν όλη τη δομή και  την οργάνωση και 
φτάνουν μέχρι πολύ ψηλά όπως έλεγε η εισαγγελική πηγή, βέβαια μένει να δούμε 
πόσο ψηλά φτάνει και πόσο στοιχειοθετούνται όσα λέγονται, πάντως το σίγουρο είναι 
ότι ο εξελίξεις είναι πολύ ραγδαίες και ανατρέπεται και το σκηνικό όπως φαίνεται.  
Βαγγέλη Γκούμα σ’ ευχαριστώ για το ρεπορτάζ.
Κυρίες και κύριοι το μεσημέρι οδηγήθηκε στον ανακριτή ένα πρόσωπο κλειδί από τη 
λίστα των κατηγορουμένων,  το  πρόσωπο αυτό φαίνεται  να βρισκόταν  μέσα στην 
καφετέρια που ήταν και ο Παύλος Φύσσας και να ήταν αυτός που ειδοποίησε τους 
υπόλοιπους να πάνε εκεί.  Ο ίδιος ζήτησε τελικά να καταθέσει εκ νέου, κάτι που θα 
γίνει την ερχόμενη Τρίτη.  
Τίτλος  στο  κάτω  μέρος  της  οθόνης:   ΕΚΤΗ ΠΡΟΦΥΛΑΚΙΣΗ  ΓΙΑ  ΤΗ  ΧΡΥΣΗ 
ΑΥΓΗ ΚΑΤΗΓΟΡΕΙΤΑΙ ΟΤΙ ΚΙΝΗΤΟΠΟΙΗΣΕ ΤΑ ΤΑΓΜΑΤΑ ΕΦΟΔΟΥ
Ρεπορτάζ:  Την έκτη προφυλάκιση για τη Χρυσή Αυγή διέταξε σήμερα ο ανακριτής, ο  
Γιάννης  Άγγος  που  παραδόθηκε  χτες  στην  Αντιτρομοκρατική,  φαίνεται  να  ήταν  ο  
άνθρωπος που βρισκόταν μέσα στην καφετέρια που ήταν και ο Παύλος Φύσσας και  
ειδοποίησε να συγκεντρωθούν στο σημείο τα τάγματα εφόδου.
Κα Αθηνά Χαρβαλάκου, δικηγόρος:  Εμπλέκεται ως προς κάποιες κλήσεις, οι οποίες  
έγιναν αρκετές ώρες προ του συμβάντος της 17ης ενάτου και δεν συνδέονται καθόλου,  
όπως θα υποστηρίξουμε, με την κατηγορία που του αποδίδεται.  Την οποία φυσικά και  
αρνείται.  
Ρεπορτάζ:  Οι ισχυρισμοί του Γιάννη Άγγου δεν έπεισαν τον ανακριτή και κρίθηκε  
προσωρινά κρατούμενος.  Από τα τηλεφωνήματα που έγιναν το μοιραίο βράδυ φαίνεται  
οι  αρχές  να  έχουν  καταλήξει  πώς  έδρασαν  τα  τάγματα  εφόδου.   Ο Γιάννης  Άγγος  
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φαίνεται να κινητοποίησε από το κινητό του τηλέφωνο τον πυρήνα της Νίκαιας που  
επικεφαλής είναι ο Γιώργος Πατέλης και του Περάματος όπου ο πυρηνάρχης του θα  
απολογηθεί τη Δευτέρα στον ανακριτή.  Η κάθε περιοχή φαίνεται ότι δεν δρα μόνο στα  
δικά της όρια αλλά τα τάγματα εφόδου ενώνονται και αποτελούν τον κεντρικό πυρήνα  
του Πειραιά.  Ο Γιάννης Άγγος ζήτησε να ξαναπάει στον ανακριτή την Τρίτη και για  
αυτό δεν θα μεταχθεί μέχρι τότε στις φυλακές.  
(τίτλος  στην  οθόνη  ΤΑ  ΤΗΛΕΦΩΝΗΜΑΤΑ  ΛΑΓΟΥ  –  ΠΑΤΕΛΗ  (παραμένει  ο 
τίτλος στο κάτω μέρος της οθόνης)
(ενδεικτικά)
Ρεπορτάζ:  Ο προφυλακισμένος  βουλευτής  της  Χρυσής Αυγής Γιάννης Λαγός  όταν  
ρωτήθηκε από τον ανακριτή για την επικοινωνία που είχε το μοιραίο βράδυ με τον  
Γενικό  Γραμματέα  της  Χρυσής  Αυγής  δεν  απάντησε.   Αντίθετα  μίλησε  για  τα  
τηλεφωνήματα με τον πυρηνάρχη της Νίκαιας Γιώργο Πατέλη.
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΓΙΑΝΝΗΣ ΛΑΓΟΣ (εμφανίζεται στην οθόνη και διαβάζεται)
Πράγματι μετά το περιστατικό της δολοφονίας του Φύσσα είχε έντονο διάλογο με τον  
Πατέλη απαιτώντας να ενημερωθεί  με λεπτομέρειες  για το τι  πράγματι  είχε  συμβεί,  
ώστε να είναι σε θέση να γνωρίζει αν υπάρχει οποιαδήποτε ανάμειξη ή εμπλοκή της  
Νίκαιας στο περιστατικό,  διότι  όπως φαινόταν  δεν του είχε  πει  όλη την αλήθεια ή  
τουλάχιστον δεν του είχε εκθέσει όλα τα περιστατικά, διότι τη στιγμή της συνομιλίας  
είχε την αίσθηση ότι δεν του έλεγε όλη την αλήθεια.  Επέμενε στις εξηγήσεις που του  
είχε δώσει από την αρχή και εκείνος υποχρεώθηκε να το πιστέψει.  
Ρεπορτάζ:  Ο πυρηνάρχης της Νίκαιας αναφέρθηκε και στο Γενικό Γραμματέα της  
Χρυσής Αυγής Νίκο Μιχαλολιάκο.
(Εμφανίζεται επί της οθόνης και παράλληλα διαβάζεται.)
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΓΙΩΡΓΟΣ ΠΑΤΕΛΗΣ
Ο  αρχηγός  γνώριζε  ότι  εργαζόταν  στα  κεντρικά  γραφεία,  τον  ξέρει  με  το  
ονοματεπώνυμό του.  Επίσης γνωρίζει ότι είναι υπεύθυνος της τοπικής Νίκαιας.  
 (τίτλος  σε  όλη  την  οθόνη   «ΔΕΝ  ΕΧΕΙ  ΣΧΕΣΗ  Η  ΧΡΥΣΗ  ΑΥΓΗ  ΜΕ  ΤΟ 
ΠΕΡΑΜΑ»- στο κάτω μέρος ΠΑΤΕΛΗΣ:  «Ο ΜΙΧΑΛΟΛΙΑΚΟΣ ΜΕ ΞΕΡΕΙ ΜΕ 
ΤΟ ΟΝΟΜΑΤΕΠΩΝΥΜΟ ΜΟΥ»)
Ρεπορτάζ: Το  μένος  του  Γιάννη  Λαγού  για  τους  συνδικαλιστές  του  ΠΑΜΕ  στη  
ναυπηγοεπισκευαστική ζώνη φαίνεται και από όσα φέρεται να είπε στον ανακριτή για  
το επεισόδιο και τον τραυματισμό εννέα από αυτούς.
(τίτλος  στο κάτω μέρος της  οθόνης:   «ΠΟΛΕΜΟΣ» ΧΡΥΣΗΣ ΑΥΓΗΣ – ΠΑΜΕ 
ΣΤΟ ΠΕΡΑΜΑ
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΓΙΑΝΝΗΣ ΛΑΓΟΣ (εμφανίζεται στην οθόνη και διαβάζεται)
Για την κατάθεση του Σωτήρη Πουλικογιάννη σχετικά με την δήθεν εμπλοκή του στην  
υπόθεση του Περάματος με την οποία εκείνος προσωπικά και η Χρυσή Αυγή ουδεμία  
σχέση έχουν.   Βεβαίως  παραδέχεται  ότι  είχε  ενεργό  ρόλο στη συγκέντρωση σε  μία  
καντίνα  στη  Ζώνη  τον  περασμένο  Αύγουστο.   Θεωρεί  ότι  δεν  είναι  τυχαίο  ότι  
κατηγορούμενοι είναι τρεις βουλευτές και τέσσερις από τους εργαζόμενους που είχαν  
την  πρωτοβουλία  για  την  ίδρυση  σωματείου  και  τους  είχαν  προσκαλέσει  στην  
Ναυπηγοεπισκευαστική ζώνη.  
Λεζάντα:  «ΠΟΛΕΜΟΣ» ΧΡΥΣΗΣ ΑΥΓΗΣ-ΠΑΜΕ ΣΤΟ ΠΕΡΑΜΑ
Δημοσιογράφος:  Στην  πορεία  του  ΠΑΜΕ  στο  κέντρο  της  Αθήνας  βρήκαμε  και  
μιλήσαμε με τους αυτόπτες μάρτυρες, με τους ανθρώπους οι οποίοι δέχτηκαν επίθεση  
από τον πυρηνάρχη και τα μέλη της Χρυσής Αυγής στο Πέραμα.
Σωτήρης  Πουλικόγιαννης,  Πρ.  Συνδικάτου  Μετάλλου  Πειραιά:  Μπορεί  να 
αναγνωρίστηκε αλλά δεν το προσωποποιούμε σαν μια ομάδα 50 ατόμων, 
Δημοσιογράφος:  Τι σας έκανε;
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Σωτήρης Πουλικόγιαννης, Πρ. Συνδικάτου Μετάλλου Πειραιά:  Η οποία επιτέθηκε.  
Ήτανε  μια  προμελετημένη  ενέδρα,  πολύ  καλά  σχεδιασμένη,  εγκληματικού  τύπου,  
δηλαδή φαίνεται ότι μπορεί να θέλαν ακόμα και νεκρό.
Τίτλος  στην  οθόνη  ΕΛΕΥΘΕΡΗ  ΜΕ  ΠΕΡΙΟΡΙΣΤΙΚΟΥΣ  ΟΡΟΥΣ  Η  ΓΥΝΑΙΚΑ 
ΤΟΥ ΡΟΥΠΑΚΙΑ (στο κάτω μέρος:  «ΠΟΛΕΜΟΣ» ΧΡΥΣΗΣ ΑΥΓΗΣ-ΠΑΜΕ ΣΤΟ 
ΠΕΡΑΜΑ)
Λεζάντα:   ΕΛΕΥΘΕΡΕΣ  Η  ΣΥΖΥΓΟΣ  ΚΑΙ  Η  ΠΕΘΕΡΑ  ΤΟΥ  ΓΙΩΡΓΟΥ 
ΡΟΥΠΑΚΙΑ
Ρεπορτάζ:  Στο εφετείο παρουσιάστηκε χθες το πρωί και ο απόστρατος αξιωματικός  
που είχε επικοινωνήσει το βράδυ της δολοφονίας ο Γιώργος Ρουπακιάς.  Ο 53χρονος  
μετά την απολογία του στον ανακριτή αφέθηκε ελεύθερος με τον περιοριστικό όρο της  
απαγόρευσης εξόδου από τη χώρα.
Ακολουθεί  η  δήλωση  του  αξιωματικού,  ο  οποίος  εμφανίζεται  με  θολούρα  στο  
πρόσωπο:  Είμαι αθώος και έχω εμπιστοσύνη στην ελληνική δικαιοσύνη.  Απόλυτη.
Δημοσιογράφος:  Δώσατε εξηγήσεις για αυτές τις τηλεφωνικές συνομιλίες;
Απόστρατος αξιωματικός:  Τα πάντα.
Ρεπορτάζ:  Στον ανακριτή  όμως παρουσιάστηκαν μόνες  τους και  η σύζυγος και  η  
πεθερά του Γιώργου Ρουπακιά.  Και οι δύο αφέθηκαν ελεύθερες.  Για τη σύζυγο όμως  
του Ρουπακιά επιβλήθηκαν περιοριστικοί όροι.   Από τη λίστα με τις συλλήψεις που  
έστειλε  στην  Αντιτρομοκρατική  ο  αντιεισαγγελέας  του  Αρείου  Πάγου  παραμένουν  
ασύλληπτα τα δύο άτομα.
Παρουσιαστής:  Πάμε  κυρίες  και  κύριοι  τώρα  στις  φυλακές  Κορυδαλλού  όπου 
κρατούνται ο κύριος Μιχαλολιάκος και οι άλλοι δύο βουλευτές της Χρυσής Αυγής. 
Ο Λάμπρος Δεμερτζής έχει ρεπορτάζ πλούσιο εκεί.  Τι ζητούν λοιπόν οι κρατούμενοι 
Λάμπρο.  
(Γραμματοσειρά στο κάτω μέρος της οθόνης:  ΕΦΗΜΕΡΙΔΕΣ ΚΟΥΒΕΡΤΕΣ ΚΑΙ 
ΡΟΥΧΑ ΟΙ «ΑΠΑΙΤΗΣΕΙΣ» ΜΙΧΑΛΟΛΙΑΚΟΥ ΣΤΗ ΦΥΛΑΚΗ)
Κος  Δεμερτζής:  Μετά  τις  πρώτες  ημέρες  κράτησής  τους  άρχισαν  λοιπόν  οι 
κρατούμενοι εδώ στις φυλακές Κορυδαλλού, στις γυναικείες φυλακές Κορυδαλλού 
και τα πρώτα τους αιτήματα.  Πρώτα απ’ όλα να αναφέρουμε ότι χθες ζητήθηκε να 
μεταφερθεί  ο  Χρήστος  Παπάς  στο  ίδιο  κελί  με  τον  Νίκο  Μιχαλολιάκο.   Έτσι 
επομένως αρχηγός και υπαρχηγός βρίσκονται στο ίδιο κελί, μοιράζονται το ίδιο κελί 
και ο Γιάννης Λαγός βρίσκεται στο απέναντι κελί.  Το δεύτερο πράγμα που ζήτησαν 
έχει να κάνει με τη διαβίωσή τους και με την ζέστη.  Ζήτησαν λοιπόν περισσότερα 
ρούχα και κάποιες κουβέρτες αλλά και κάποιες σόμπες.  Έτσι λοιπόν σήμερα το πρωί 
τα αιτήματά τους αυτά ικανοποιήθηκαν.  Χθες είχε έρθει και ο αδερφός του Νίκου 
Μιχαλολιάκου,  ο  κύριος  Τάκης  Μιχαλόλιας,  ο  οποίος  έφερε  ο  ίδιος  κάποιες 
κουβέρτες και τις παρέδωσε στους σωφρονιστικούς υπαλλήλους.  Να αναφέρουμε 
ακόμη  ότι  ένα  από  τα  πράγματα  που  έχουν  ζητήσει  οι  κρατούμενοι  εδώ  στις 
γυναικείες φυλακές Κορυδαλλού είναι να έχουν τον ημερήσιο τύπο καθημερινά.  Ο 
Νίκος Μιχαλολιάκος λοιπόν εκτός από την τηλεόραση και την ενημέρωσή του θέλει 
να έχει και τον ημερήσιο τύπο καθημερινά προκειμένου να ενημερώνεται για όσα 
γράφονται και έχει να κάνει με τις εξελίξεις γύρω από τη Χρυσή Αυγή.  Έχουν μπει 
και κάποια καρτοτηλέφωνα μέσα στους διαδρόμους, στα κελιά που μοιράζονται οι 
τρεις  κρατούμενοι  και  κανονικά συνεχίζουν το πρόγραμμά τους.   Ακολουθούν το 
πρόγραμμα όλων των φυλακισμένων, δεν έχουνε κάτι ξεχωριστό και ένα τέταρτο που 
αξίζει  να  αναφέρουμε  είναι  ότι  ένα  αίτημα  που  έχει  κάνει  ο  εκπρόσωπος  του 
κόμματος, ο Ηλίας Κασιδιάρης, για να βλέπει πιο συχνά, πέρα από τα επισκεπτήρια 
από τον αρχηγό, θα εξεταστεί τη Δευτέρα από το συμβούλιο των φυλακών.  
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(Ο  παρουσιαστής  τον  ευχαριστεί  και  συνεχίζει:)   Πάμε  να  δούμε  τη  Θοδώρα 
Θεωδορουλάκη  κυρίες  και  κύριοι  γιατί  έχουμε  μια  πολύ  σημαντική  αποκάλυψη, 
είπαμε Θοδώρα ότι οι προστατευόμενοι  μάρτυρες ανοίγουν τον κύκλο,  μιλούν για 
βουλευτές που εμπλέκονται και τώρα και για βουλευτές που δεν εμπλέκονται.  Που 
σημαίνει ότι μπορούμε να δούμε άμεσα εξελίξεις.  Κομβική όμως είναι η μαρτυρία 
ενός ανθρώπου, ενός κατηγορουμένου που αφέθηκε ελεύθερος, ο οποίος ουσιαστικά 
περιγράφει ακριβώς τι έγινε το βράδυ της δολοφονίας του Παύλου Φύσσα.  Πάμε να 
μας πεις λοιπόν τι λέει.
Κα Θεοδωρουλάκη:  Ξεκαθαρίζει, ξεκαθαρίζει Παναγιώτη πώς ακριβώς άρχισαν να 
συγκεντρώνονται  τα  τάγματα  εφόδου  στο  σημείο.   Λέει  λοιπόν  χαρακτηριστικά 
(εμφανίζεται στην οθόνη και διαβάζεται από τη δημοσιογράφο)
Γ.Δ. ΝΕΑ ΑΠΟΛΟΓΙΑ –«ΦΩΤΙΑ»
Το βράδυ εκείνο του έστειλε  γραπτό μήνυμα  (εδώ εννοεί  τον Γιώργο Πατέλη) στις  
11:00 το βράδυ που τους καλούσε στην τοπική.  Πήρε τηλέφωνο τον Ρουπακιά και τον  
ρώτησε εάν ξέρει κάτι.  Του απάντησε ότι δεν ξέρει.  Τηλεφώνησε στον Πατέλη και του  
είπε:  «Κύριε Γιώργο τι μας θέλετε;»  Και εκείνος του ζήτησε χωρίς να του πει σε δέκα  
λεπτά να είσαι στην τοπική.  Κάλεσε τον Σ και τον ρώτησε εάν ήξερε κάτι.  
(Συνεχίζει η δημοσιογράφος):  Του είπε όχι και επειδή δεν είχε μεταφορικό μέσο του  
ζήτησε να έρθει να τον πάρει να πάνε μαζί.  Του τηλεφώνησε και ο Ρουπακιάς.  Πήγανε  
στην Τοπική και  τα γραφεία ήταν κλειστά.   Προχωρώντας πιο κάτω βρήκανε επτά  
άτομα  της  Τοπικής  με  στρατιωτικά  παντελόνια  και  τους  ρώτησε.   Υπάρχει  κάποιο  
όχημα να μοιράσουμε τρόφιμα;  Εκείνοι του απάντησαν τι τρόφιμα ρε;  Εδώ πάμε να  
δώσουμε μάχη.  Έπιασαν δύο άτομα του πυρήνα της ασφάλειας του δικού μας.  Όπως  
καταλαβαίνεις  λοιπόν  Παναγιώτη  εδώ  έφυγαν  sms προς  τα  άτομα  που  καλούσε  ο  
Γιώργος  Πατέλης,  προσπαθούσε  να  βρει  εναγωνίως  άτομα,  ο  συγκεκριμένος  
κατηγορούμενος  δεν  ανήκει  σε  αυτούς  που  συμμετέχουν  στις  επιχειρήσεις.
(Γραμματοσειρά στο κάτω μέρος της οθόνης:  ΑΠΟΛΟΓΙΑ ΦΩΤΙΑ)
Παρουσιαστής:  Δεν είναι και πολύ μικρός σε ηλικία.
Κα Θεοδωρουλάκη:  Η φυσική του κατάσταση δεν το επιτρέπει, βλέπουμε όμως ότι 
είναι παρών.  Εδώ πριν συνεχίσουμε να σας πω ότι στην κατάθεσή της αρχικά η 
σύζυγος  του  Γιώργου  Ρουπακιά  είχε  πει  ότι  ο  σύζυγός  της  είχε  δεχθεί  ένα 
τηλεφώνημα.  Βλέπουμε λοιπόν ότι
Παρουσιαστής:  Από έναν Γιώργο.
Κα Θεοδωρουλάκη:  Από έναν Γιώργο και εννοεί προφανώς τον Πατέλη,
Παρουσιαστής:  Μάλιστα.  
Κα Θεοδωρουλάκη:  Άρα βλέπουμε ότι άλλοι ειδοποιούνταν με  sms ενώ κάποιοι 
άλλοι ειδοποιούνταν μέσω τηλεφώνου.
Παρουσιαστής:  Επιβεβαιώνεται  και  αυτό  που  έλεγε  και  ο  προστατευόμενος 
μάρτυρας  περί  sms ότι  τους  καλούσαν  στο σημείο  και  είναι  η  πρώτη περιγραφή 
τάγματος  εφόδου.   Κυριολεκτικά.   (ευχαριστεί  τη  δημοσιογράφο  για  την  πολύ 
σημαντική αποκάλυψη).
Κύριες και  κύριοι φωτογραφίες  ντοκουμέντα που δείχνουν το ναζιστικό παρελθόν 
του Χρήστου Παππά βρέθηκαν μέσα στο σπίτι του στα Ιωάννινα.  Την ίδια ώρα ο 
υπαρχηγός της Χρυσής Αυγής στην απολογία του αρνείται οποιαδήποτε σχέση με τον 
Αδόλφο Χίτλερ και το ναζισμό λέγοντας ότι δε θυμάται τίποτα.   
Ρεπορτάζ:  Αυτές  οι  φωτογραφίες  ντοκουμέντα  με  το  Χρήστο  Παππά  να  χαιρετά  
ναζιστικά μπροστά από την σημαία με την σβάστικα αλλά και να φορά στο χέρι του τον  
αγκυλωτό σταυρό μάλλον δε θυμίζουν τίποτα στον υπαρχηγό της Χρυσής Αυγής.  Πώς  
αλλιώς να εξηγήσει κανείς τι υποστήριξε στην απολογία του στον ανακριτή λίγο πριν  
πάρει το δρόμο για τις φυλακές Κορυδαλλού.
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Τίτλος στην οθόνη:  ΣΧΕΣΕΙΣ ΧΡΥΣΗΣ ΑΥΓΗΣ ΜΕ ΕΘΝΙΚΟΣΟΣΙΑΛΙΣΜΟ
(τίτλος στο κάτω μέρος της οθόνης:  ΟΤΑΝ Ο ΠΑΠΠΑΣ ΝΤΥΝΟΤΑΝ ΧΙΤΛΕΡ)
ΤΙ  ΕΙΠΕ  Ο  ΧΡΗΣΤΟΣ  ΠΑΠΠΑΣ  (προβάλλεται  κείμενο  επί  της  οθόνης  που 
διαβάζεται)
Η Γερμανία επετέθη και τότε κατά της πατρίδας μας, αποκρουόμενη ηρωικά από τον  
γενναίο Ελληνικό Στρατό, προξένησε όμως χιλιάδες θανάτους, πόνο και δυστυχία την  
περίοδο  της  Κατοχής  και  γενοκτονίες  μαρτυρικών  χωριών  σε  όλη  την  επικράτεια.  
Πολιτικά και ιδεολογικά δεν μπορεί να έχει τις αυτές πεποιθήσεις με ξένους εχθρούς  
που έβλαψαν την πατρίδα του.
Ρεπορτάζ:  Πρόκειται  για φωτογραφίες  που δημοσιεύουν οι  εφημερίδες  Έθνος και  
Παραπολιτικά και βρέθηκαν στο σπίτι του στα Γιάννενα στην έρευνα που έκαναν οι  
αστυνομικοί ενώ ο ίδιος είχε συλληφθεί.  Με τη γνωστή καπαρντίνα των SS ο νεαρός  
τότε Χρήστος Παππάς δεν φανταζόταν ότι αρκετά χρόνια μετά θα έπρεπε να απαρνηθεί  
τα πιστεύω του για να γλιτώσει την προφυλάκιση.  Όσο για τα δεκάδες ναζιστικά βιβλία  
Τίτλος στην οθόνη:  ΤΟ ΝΑΖΙΣΤΙΚΟ ΥΛΙΚΟ ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ ΤΟΥ
(ο τίτλος στο κάτω μέρος της οθόνης παραμένει)
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΧΡΗΣΤΟΣ ΠΑΠΠΑΣ
Βιβλία από τα γυμνασιακά του χρόνια και ένα χρονικό διάστημα ασχολούμενος και  
επαγγελματικά ως εκδότης και πωλητής βιβλίων.  Άλλα αντικείμενα τα οποία κατέχει,  
είναι συλλεκτικά διαφόρων περιόδων πολεμικών ή μη διότι είναι συλλέκτης γνωστός 
σε συλλεκτικούς κύκλους…
Ρεπορτάζ:  Ο βιβλιοπώλης  Χρήστος  Παππάς  ήταν  όπως ισχυρίστηκε  και  γνωστός  
συλλέκτης, με ιδιαίτερη όμως αδυναμία σε πάσης φύσεως ναζιστικά σύμβολα.  Τότε  
όμως όπως ισχυρίστηκε, ήταν μικρός. 
Τίτλος  στην  οθόνη:   ΕΓΓΡΑΦΑ ΜΕ ΣΒΑΣΤΙΚΑ (ο  τίτλος  στο  κάτω  μέρος  της 
οθόνης παραμένει)
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΧΡΗΣΤΟΣ ΠΑΠΠΑΣ
Υπάρχουν  και  έγγραφα  τα  οποία  δεν  είναι  δικά  του  στο  σύνολο  του  ηλεκτρονικού  
αρχείου που του δείξατε, τα οποία δεν έχουν γραφεί από εκείνον, δεν θυμάται από πού  
προέρχονται και δεν απηχούν στις προσωπικές του απόψεις ούτε και του κόμματός του.  
Σε κάθε περίπτωση αφορούν χρονικό διάστημα πολύ παλιό, όταν ήταν 18 και 20 ετών.  
Ρεπορτάζ:  Ο βουλευτής του ΣΥΡΙΖΑ Μανώλης Γλέζος μιλώντας στην Ελευθεροτυπία  
σε παλαιότερη συνέντευξή του στην Ελευθεροτυπία λέει για το παρελθόν του Χρήστου  
Παππά και τα Wafer SS.
(Εμφανίζεται στην οθόνη και ταυτόχρονα διαβάζεται)  Ήταν στυγνοί εγκληματίες, που  
προσέφεραν τις υπηρεσίες τους στον εχθρό εξολοθρεύοντας Έλληνες πατριώτες γι’ αυτό  
και η λατρεία του Χρήστου Παππά προς τα  Waffen SS δείχνει και την ποιότητα της  
ψυχής του.
Ρεπορτάζ:  Το αποκορύφωμα όμως ενώπιον του ανακριτή ήταν η δικαιολογία του για  
τον όρκο της Χρυσής Αυγής με τον αγκυλωτό σταυρό που βρέθηκε στο σπίτι του.  
Τίτλος στην οθόνη:  Ο ΟΡΚΟΣ ΤΗΣ ΧΡΥΣΗΣ ΑΥΓΗΣ ΜΕ ΤΟΝ ΧΙΤΛΕΡ 
(ο τίτλος στο κάτω μέρος της οθόνης παραμένει)
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΧΡΗΣΤΟΣ ΠΑΠΠΑΣ
Δεν θυμάται, αγνοεί την ύπαρξή του σήμερα μετά από τόσα χρόνια, δεν θυμάται πώς  
εγγράφη, αν αποτελεί μετάφραση ή οτιδήποτε άλλο και είναι ένα κείμενο το οποίο δεν  
χρησιμοποιήθηκε ποτέ όσο εκείνος ξέρει, και δεν απηχεί τις απόψεις του εν γένει.
Ρεπορτάζ:  Ο βουλευτής της επικρατείας Χρυσής Αυγής Χρήστος Παππάς τώρα θα έχει  
αρκετό χρόνο να ξαναθυμηθεί στο κελί του Κορυδαλλού και άλλα πράγματα από το  
ναζιστικό παρελθόν του.  Η Χρυσή Αυγή έχει διασυνδέσεις με ακροδεξιές ομάδες στη  
Γερμανία σύμφωνα με επίσημη απάντηση του γερμανικού Υπουργείου Εσωτερικών σε  
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κοινοβουλευτική  απάντηση  του  κόμματος  της  αριστεράς.   Μία  από  αυτές  είναι  το  
εθνικό κόμμα MPD το οποίο έχει επαφές με παρόμοια σχήματα σε πολλές χώρες της  
Ευρώπης.   Σύμφωνα  με  το  έγγραφο  οι  σημαντικότεροι  εταίροι  του  MPD είναι  τα  
σχήματα  των  ομοϊδεατών  του,  στην  Ολλανδία,  την  Τσεχία,  την  Ουκρανία  και  την  
Ουγγαρία.  Μία από αυτές τις ακροδεξιές οργανώσεις είναι η Jobbik που επιδίδεται σε  
επιθέσεις μίσους κατά μεταναστών και Ρομά στην Ουγγαρία.  Η λειτουργία της είναι  
καθαρά παραστρατιωτική και κάθε συγκέντρωσή της στους δρόμους της Βουδαπέστης  
θυμίζει περισσότερο εκστρατεία παρά εκδήλωση πολιτικού κόμματος.  
Στη συνέχεια ο δικηγόρος του Χρήστου Παππά Περικλής Σταυριανάκης εμφανίζεται 
στο στούντιο.
Ένδειξη 0:07:57
Παρουσιαστής:  Λεπτό  προς  λεπτό  περιέγραψε  στην  ανακρίτρια  η  κοπέλα  του 
Παύλου  Φύσσα  τι  έγινε  το  βράδυ  της  δολοφονίας  του  στο  Κερατσίνι.   Στη 
συγκλονιστική της κατάθεση η 27χρονη κοπέλα κάνει λόγο για ψυχρό, αψυχολόγητο 
και εντελώς αναίτιο χτύπημα.  
Τίτλος  στο  κάτω  μέρος  της  οθόνης:   ΣΥΝΤΡΟΦΟΣ  ΠΑΥΛΟΥ  ΦΥΣΣΑ: 
«ΠΑΡΑΚΑΛΟΥΣΑ  ΤΟΥΣ  ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΟΥΣ  ΝΑ  ΕΡΘΟΥΝ  ΝΑ  ΜΑΣ 
ΒΟΗΘΗΣΟΥΝ»
Ρεπορτάζ:  Είναι η μάρτυρας κλειδί στην υπόθεση της δολοφονίας του Παύλου Φύσσα.  
Η 27χρονη σύντροφός του που τον είδε  να ξεψυχά στα χέρια της  υποστήριξε  στην  
κατάθεσή της που αποκαλύπτει η Real News ότι πριν το φόνο ο Παύλος Φύσσας δεν  
έδωσε καμία αφορμή για να γίνει φασαρία και ότι ουσιαστικά του είχαν στήσει ενέδρα.  
Η 27χρονη κοπέλα κάνει λόγο για 7 με 8 άτομα που κινήθηκαν απειλητικά προς την  
παρέα του Παύλου Φύσσα την ώρα που στην περιοχή, όπως ισχυρίζεται, υπήρχαν και  
αστυνομικοί της ομάδας ΔΙΑΣ.  
Realnews
ΣΥΝΤΡΟΦΟΣ ΠΑΥΛΟΥ ΦΥΣΣΑ 
(εμφανίζεται  στην  οθόνη  και  διαβάζεται)   Ούρλιαζε  λέγοντας  πως  οι  φίλοι  τους  
κινδυνεύουν  και  τους  παρακαλούσε  να  έρθουν  να  τους  βοηθήσουν.   Θυμάται  
χαρακτηριστικά  έναν  αστυνομικό  ψηλό  και  πολύ  σωματώδη  άγρια  φυσιογνωμία  
τετράγωνο  πρόσωπο  να  της  λέει:   «Δεν  μπορούμε  να  κάνουμε  τίποτα  είναι  πάρα  
πολλοί». 
Ρεπορτάζ:  Οι στιγμές που ακολούθησαν ήταν δραματικές σύμφωνα με την κατάθεσή  
της.  
Realnews
ΣΥΝΤΡΟΦΟΣ ΠΑΥΛΟΥ ΦΥΣΣΑ
(Εμφανίζεται στην οθόνη και ταυτόχρονα διαβάζεται)  
Όταν αυτή σε κατάσταση υστερική παρακαλούσε τους αστυνομικούς και σχεδόν τους  
τραβούσε  απ’  το μπουφάν τους  για να έρθουν  να βοηθήσουν τους  φίλους  της,  την  
πλησίασε ένας σωματώδης άντρας, έφερε το πρόσωπό του πολύ κοντά στο δικό της και  
της είπε:  «τον…. σου, που μου τον έφερες στο μαγαζί».  Το άτομο αυτό νομίζει ότι το  
είδε σε βίντεο αναρτημένο στο youtube από επεισόδιο που είχε κάνει η Χρυσή Αυγή σε  
λαϊκή αγορά στο Μεσολόγγι.
Ρεπορτάζ:  Η σύντροφος του Παύλου Φύσσα υποστηρίζει ότι μόνο δύο αστυνομικοί,  
μία γυναίκα κι ένας άντρας έτρεξαν στο σημείο όπου ήταν ο Παύλος Φύσσας.  Ήταν  
όμως αργά.  Τώρα η κοπέλα του άτυχου μουσικού ρίχνει ευθύνες στους αστυνομικούς,  
που παρακαλούσε, όπως ισχυρίζεται, να τους βοηθήσουν.  
Realnews
ΣΥΝΤΡΟΦΟΣ ΠΑΥΛΟΥ ΦΥΣΣΑ
(Εμφανίζεται επί της οθόνης και διαβάζεται)  
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Όταν  τον  ρώτησε  γιατί  δεν  έκανε  τίποτα  για  να  προστατέψει  τον  Παύλο  και  τους  
υπόλοιπους, όταν αυτή τον παρακαλούσε, προσποιήθηκε ότι μόλις είχε έρθει στο σημείο  
και ότι δεν βρισκόταν προηγουμένως εκεί.  Δεν μπορεί να φανταστεί κανέναν απολύτως  
λόγο γιατί να θέλουν να σκοτώσουν τον Παύλο…  Νομίζει ότι το χτύπημα ήταν ψυχρό,  
αψυχολόγητο και παντελώς αναίτιο.  
Τίτλος στην οθόνη:  ΒΡΕΘΗΚΕ ΚΑΙ ΑΛΛΟ DNA ΣΤΟ ΜΑΧΑΙΡΙ ΤΟΥ ΦΟΝΟΥ 
(τίτλος  στο  κάτω  μέρος  της  οθόνης:   ΣΥΝΤΡΟΦΟΣ  ΠΑΥΛΟΥ  ΦΥΣΣΑ: 
«ΠΑΡΑΚΑΛΟΥΣΑ  ΤΟΥΣ  ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΟΥΣ  ΝΑ  ΕΡΘΟΥΝ  ΝΑ  ΜΑΣ 
ΒΟΗΘΗΣΟΥΝ»
Λεζάντα:  ΒΡΕΘΗΚΕ ΚΑΙ ΑΛΛΟ DNA ΣΤΟ ΜΑΧΑΙΡΙ ΤΟΥ ΦΟΝΟΥ
Ρεπορτάζ:  Εκτός από το  dna του Γιώργου Ρουπακιά στη λαβή του μαχαιριού που  
σκότωσε  τον  Παύλο  Φύσσα  βρέθηκε  και  το  dna δεύτερου  ατόμου.   Στα  
εγκληματολογικά  εργαστήρια  της  αστυνομίας  περιμένουν  το  αποτέλεσμα  για  να  
ταυτοποιήσουν  σε  ποιόν  ανήκει  το  γενετικό  υλικό.   Σύμφωνα  με  την  εφημερίδα  
«Παραπολιτικά» το εύρημα αυτό δείχνει ότι ίσως υπήρχε και δεύτερος δολοφόνος του  
Παύλου Φύσσα.  Τα χτυπήματα, σύμφωνα με τον ιατροδικαστή, ήταν τρία.  Δύο στο  
στήθος  και  ένα  στο  πόδι.   Ενώ  ο  35χρονος  δεν  είχε  κακώσεις  από  συμπλοκή.  
Χαρακτηριστικός είναι ο διάλογος της αδερφής του Γιώργου Ρουπακιά με φίλη της,  
όπως προκύπτει από την άρση των τηλεφωνικών επικοινωνιών.
ΑΔΕΡΦΗ Γ. ΡΟΥΠΑΚΙΑ (εμφανίζεται στην οθόνη και διαβάζεται)
-Δεν τον σκότωσε γιατί ήθελε να τον σκοτώσει.  Τον σκότωσε γιατί δεν μπορούσε να  
γλιτώσει από τα χέρια του.
-Γιατί ο Γιώργος είχε σημάδια;  Ήταν χτυπημένος δηλαδή;  
-Όχι την πρώτη ημέρα.  Την επόμενη μέρα.  
-Εάν την επόμενη μέρα ήταν χτυπημένος από μετά δηλαδή την ημέρα του θανάτου και  
δεν ήταν την μέρα του θανάτου.  Ή έγινε το βράδυ μέχρι τις 3 δεν φαινόταν κάτι.  Την  
επόμενη  μέρα  φάνηκε.   Αν  ήταν  χτυπημένος  και  ήταν  σε  τέτοια  άμυνα  που  δεν  
μπορούσε να τον κάνει καλά και ήταν χτυπημένος θα φαινόταν ρε Χρυσούλα.
Τίτλος  στην  οθόνη:   «ΔΕΝ  ΗΜΟΥΝ  ΣΤΟ  ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΟ  ΤΗΝ  ΩΡΑ  ΤΟΥ 
ΦΟΝΟΥ» (παραμένει στο κάτω μέρος της οθόνης «ΒΡΕΘΗΚΕ ΚΑΙ ΑΛΛΟ  DNA 
ΣΤΟ ΜΑΧΑΙΡΙ ΤΟΥ ΦΟΝΟΥ»)
Λεζάντα:  «ΔΕΝ ΗΜΟΥΝ ΣΤΟ ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΟ ΤΗΝ ΩΡΑ ΤΟΥ ΦΟΝΟΥ»
Ρεπορτάζ:  Ένα κινητό που βρέθηκε στο αυτοκίνητο του Γιώργου Ρουπακιά οδήγησε  
τις αρχές στη σύλληψη του Γιάννη Καζαντζόγλου, μέλος της Χρυσής Αυγής στη Νίκαια.  
Ο ίδιος στον ανακριτή ισχυρίστηκε ότι είχε ξεχάσει το κινητό στο αυτοκίνητο και την  
ώρα της δολοφονίας δεν ήταν στην περιοχή.  
(Εμφανίζεται στην οθόνη και ταυτόχρονα διαβάζεται)
Ξέχασε  το  κινητό  του  στο  αυτοκίνητο  του  Ρουπακιά.   Το  άφησε  στον  ουρανό του  
αυτοκινήτου.   Συναντηθήκανε στη Νίκαια στα γραφεία.   Συναντηθήκανε για να του  
δώσει  υλικό.   Το  αυτοκίνητο  του  Ρουπακιά  ήταν  απέξω.   Μιλήσανε  για  5  λεπτά  
περίπου, κάνανε τσιγάρο και ξεχάστηκε.  Την επομένη έμαθε από τον πατέρα του ότι  
κάτι έγινε, τότε θυμήθηκε το κινητό του.  Δώδεκα παρά δέκα ήταν που μιλήσανε με τον  
Ρουπακιά. Είχανε ραντεβού.  Μετά από μια ώρα κατάλαβε ότι έχασε το κινητό του.  
Τίτλος σε όλη την οθόνη:  «ΛΕΕΙ ΨΕΜΑΤΑ Η ΓΥΝΑΙΚΑ ΤΟΥ ΡΟΥΠΑΚΙΑ»
(Τίτλος στο κάτω μέρος της οθόνης:  «ΔΕΝ ΗΜΟΥΝ ΣΤΟ ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΟ ΤΗΝ 
ΩΡΑ ΤΟΥ ΦΟΝΟΥ»)
Λεζάντα:  ΣΥΖΥΓΟΣ ΠΑΤΕΛΗ:  «ΛΕΕΙ ΨΕΜΑΤΑ Η ΓΥΝΑΙΚΑ ΡΟΥΠΑΚΙΑ»
Ρεπορτάζ:  Δύο γυναίκες, η σύζυγος του Γιώργου Πατέλη και η σύζυγος του Γιώργου  
Ρουπακιά ανάγκασαν τους  ανακριτές  να τις  εξετάσουν κατά αντιπαράσταση.   Άλλα  
έλεγε η μία, άλλα η άλλη.  Για τη περιβόητη τσάντα που περιείχε υλικό της Χρυσής  
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Αυγής αλλά και γκλομπ.  Η σύζυγος Ρουπακιά ισχυριζόταν ότι την έδωσε στη σύζυγο  
Πατέλη.  Και η σύζυγος Πατέλη έλεγε ότι δεν την πήρε ποτέ.  
(εμφανίζεται το κείμενο στην οθόνη και ταυτόχρονα διαβάζεται)  
-Δεν έγινε κάτι τέτοιο.  Η Μαργαρίτα σήμερα το πρωί ήρθε για πρώτη φορά στο σπίτι  
της με τους αστυνομικούς.  Για χθες το βράδυ που την ρωτάτε δεν θυμάται αν πήρε  
τηλέφωνο, μπορεί να την πήρε και το σήκωσε ο σύζυγός της.  Αυτή σίγουρα χθες το  
βράδυ δεν μίλησε μαζί της.  Λέει ψέμματα.
Ρεπορτάζ:  Τελικά η σύζυγος Ρουπακιά παραδέχτηκε στους ανακριτές ότι αυτή είναι  
που λέει ψέματα.
(Συνεχίζει με το κείμενο.)
Την τσάντα δεν την έδωσε στην Σκαρπέλη αλλά στο σύζυγό της, ο οποίος την περίμενε  
σήμερα το πρωί στο πάρκο απέναντι από το σπίτι της.  Του την κατέβασε.  Την πήρε.  
Την έβαλε στο αυτοκίνητό του και έφυγε. 
-Για ποιο λόγο τους είπε ότι αυτή πήρε την τσάντα στο σπίτι της Σκαρπέλη σήμερα το  
πρωί;
-Επειδή φοβήθηκε τις αντιδράσεις του κόμματος της Χρυσής Αυγής.  
Τίτλος σε όλη την οθόνη:  «ΔΕΝ ΗΤΑΝ ΣΤΟ ΠΕΝΤΑΜΕΛΕΣ ΤΗΣ ΝΙΚΑΙΑΣ Ο 
ΡΟΥΠΑΚΙΑΣ»
Ρεπορτάζ:  Στη Νίκαια ο Γιώργος Ρουπακιάς ήταν ενεργό μέλος της Χρυσής Αυγής  
σύμφωνα με μαρτυρίες.  Όπως αυτή πρώην στέλεχος του κόμματος του εισαγγελέα του  
Αρείου Πάγου.
ΚΑΤΑΘΕΣΗ ΑΡΕΙΟΣ ΠΑΓΟΣ
(Εμφανίζεται επί της οθόνης και διαβάζεται)  
Στο πενταμελές της Νίκαιας ήταν ο Γιώργος Πατέλης, η Νίτσα Σκαρπέλη που είναι η  
γυναίκα του, ο Γιώργος Ρουπακιάς, η Αναστασία  (δε γνωρίζει το επώνυμό της) που  
ήταν η κοπέλα του Τσακανίκα και ένας Βασίλης (πολύ παλιό μέλος που δεν γνωρίζει το  
επώνυμό του).   
Λεζάντα:  Γ. ΠΑΤΕΛΗΣ:  «ΔΕΝ ΗΤΑΝ ΣΤΟ ΠΕΝΤΑΜΕΛΕΣ ΤΗΣ ΝΙΚΑΙΑΣ Ο 
ΡΟΥΠΑΚΙΑΣ»
Σπικάζ:  Ο  πυρηνάρχης  όμως  της  Νίκαιας  Γιώργος  Πατέλης  υποστήριξε  στην  
απολογία του ότι ο Γιώργος Ρουπακιάς δεν ήταν από τα πρωτοκλασάτα στελέχη τους  
και δεν ανήκε στο πενταμελές του κόμματος στην περιοχή.  
Συνεχίζει με το θέμα:  Η ΖΑΡΟΥΛΙΑ ΠΡΟΣΠΑΘΗΣΕ ΝΑ ΠΕΡΑΣΕΙ ΤΗ ΣΦΑΙΡΑ 
ΣΤΟΝ ΜΙΧΑΛΟΛΙΑΚΟ 
0:14:15
Παρουσιαστής:  Αντιδράσεις προκαλεί  η συμπεριφορά αλλά και οι δηλώσεις του 
Ηλία Κασιδιάρη σε ανθρώπους της πολιτικής και δημοσιογραφίας.  Ο ίδιος φέρεται 
να υποστήριξε πώς τα μπλουζάκια με τα λογότυπα της Χρυσής Αυγής έγιναν μόδα, 
πώς ο ίδιος δεν φόρεσε ποτέ παντελόνι παραλλαγής, ενώ αναφέρθηκε μέσα απ’ τη 
διαδικτυακή εκπομπή του στον τρόπο που τον ξύπνησε ο πατέρας του την ημέρα που 
τον αναζητούσαν οι αστυνομικές αρχές.
Γραμματοσειρά  στο  κάτω  μέρος  της  οθόνης:   ΘΥΜΑ  ΤΗΣ  ΜΟΔΑΣ  Ο 
ΚΑΣΙΔΙΑΡΗΣ…
Σπικάζ:  Τα μπλουζάκια με το λογότυπο της Χρυσής Αυγής που έγιναν μόδα όπως  
ισχυρίστηκε  ο  Ηλίας  Κασιδιάρης,  τα  παντελόνια  παραλλαγής,  οι  φράσεις  που  
παραπέμπουν  στην  αρχαία  Ελλάδα,  η  συμπεριφορά  του  που  άλλοτε  σπρώχνει,  
χαστουκίζει  και  κλωτσάει  και  άλλοτε  κάνει  δηλώσεις  στην  κάμερα  με  ήρεμο  ύφος  
προκαλούν αντιδράσεις.  Πολιτικοί και δημοσιογράφοι σχολιάζουν με αιχμηρό τρόπο  
το  προφίλ  του  πρωτοπαλίκαρου  της  Χρυσής  Αυγής.  (εμφανίζεται  απόσπασμα από 
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δήλωση του κου Κασιδιάρη για τη μέρα της σύλληψής του και ακούγεται απόσπασμα 
από συνέντευξη της κας Πιπιλή.)
Σπικάζ:  Με τις  φωτογραφίες  από παλιότερο δημοσίευμα του Πρώτου Θέματος να  
δείχνουν  τα  όργανα  γυμναστικής  στο  δωμάτιό  του,  ο  Ηλίας  Κασιδιάρης  που  είναι  
λάτρης της γυμναστικής αποκαλύπτει  και άλλες πλευρές του εαυτού του.  Όπως την  
άποψή  του  για  την  μόδα.   Ειδικά  όταν  αυτή  συνδέεται  με  ρούχα  που  φέρουν  το  
λογότυπο της Χρυσής Αυγής.
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΚΑΣΙΔΙΑΡΗΣ ΣΤΟΝ ΑΝΑΚΡΙΤΗ
(εμφανίζεται επί της οθόνης και ταυτόχρονα διαβάζεται)  
Δεν  υπάρχει  κανένας  σχεδιασμός  ή  εντολή  για  τη  χρήση  στολής  στις  δημόσιες  
εκδηλώσεις.   Για λόγους αισθητικής εκτός κοινοβουλίου,  στις  πολιτικές  του ομιλίες  
προτιμά να φορά κάποια από τα μαύρα t-shirt με διάφορα λογότυπα της Χρυσής Αυγής  
που κυκλοφορούν στο εμπόριο.  Αυτό το πράττουν και άλλοι βουλευτές και στελέχη και  
θεωρεί  πως αφού λειτούργησε ο μιμητισμός τα μπλουζάκια αυτά καθιερώθηκαν ως  
μόδα σε ένα μεγάλο κομμάτι της νεολαίας.  
Σπικάζ:  Έτσι δικαιολογεί πώς και άλλοι, μέλη ή μη μέλη της Χρυσής Αυγής φορούν τα  
ίδια μπλουζάκια.  
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΚΑΣΙΔΙΑΡΗΣ ΣΤΟΝ ΑΝΑΚΡΙΤΗ
(εμφανίζεται επί της οθόνης και ταυτόχρονα διαβάζεται)  
Δυστυχώς αρκετοί συμπολίτες μας εμπορεύονται αυτή τη «μόδα» παράγοντας κασκόλ,  
μπρελόκ και άλλα ευτελούς αξίας είδη.  Στα είδη αυτά μπορεί να έχει οποιοσδήποτε  
πρόσβαση ακόμα και στη λαϊκή αγορά και σε ένα περίπτερο της Ομόνοιας.  
Σπικάζ:  Εκείνος όμως δεν διστάζει να αποκαλύψει τις στιλιστικές του προτιμήσεις  
λέγοντας πως δε φοράει ποτέ παντελόνι παραλλαγής.
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΚΑΣΙΔΙΑΡΗΣ ΣΤΟΝ ΑΝΑΚΡΙΤΗ
Δεν έτυχε (ποτέ) να φορέσει ποτέ το συγκεκριμένο παντελόνι παραλλαγής, για λόγους  
αισθητικής, δεν έτυχε ποτέ όμως να κάνει παρατήρηση σε κάποιον πολίτη που το φέρει  
καθώς κάτι τέτοιο δεν είναι παράνομο.  
Σπικάζ:  Ο ίδιος αρνήθηκε ότι έσπρωξε εικονολήπτη φεύγοντας από τα δικαστήρια και  
επικαλέστηκε τη δύναμη του μυαλού του είτε ηχητικά κύματα που έκαναν τον άνθρωπο  
να πέσει, δήλωση που δεν άφησε ασχολίαστη η Έλενα Ακρίτα με μήνυμά της στο face 
book.
«Καταδικάστε την βία απ’ όπου κι αν προέρχεται.  Και κυρίως από τα ηχητικά κύματα  
του Κασιδιάρη προς κάμεραμαν.»
Ακολουθεί απόσπασμα από εμφάνιση του Κου Κασιδιάρη.
Κος Κασιδιάρης:  Διότι όταν ήταν να απολογηθούμε στον ανακριτή, που εκεί ήμουν 
απολύτως ήρεμος, ως όφειλα, ήταν ένας τύπος, νομίζω του Ρόιτερς, ένας βρετανός, ο 
οποίος ήταν κολλημένος ακριβώς δίπλα, στα άτομα της ασφάλειας που με συνόδευαν 
και φώναζε όλη την ώρα “the neo nazist”,  οι  νεοναζί δηλαδή.  Ήταν κολλημένος 
εντελώς παράνομο.  Προκαλούσε μ’ αυτό τον τρόπο (δείχνει τον Κασιδιάρη να πετάει 
κάτι στην κάμερα).
Σπικάζ:  Ο βουλευτής Νέας Δημοκρατίας Γιώργος Καλατζής έδωσε τη δική του εκδοχή  
για τους λόγους που ο Ηλίας Κασιδιάρης αλλάζει συχνά τρόπο να φέρεται μπροστά στις  
κάμερες.  
Γιώργος  Καλαντζής,  βουλευτής  Ν.Δ.:  Θέλω  να  έχετε  την  εικόνα  του  κυρίου  
Κατσιδιάρη όταν βγήκε, και την εικόνα τη χτεσινή.  Εγώ την εξηγώ ιατρικά και ξέρω τι  
συμβαίνει αλλά ντάξει,  επειδή είμαι φαρμακοποιός τώρα.  
-Ιατρικά;
Γιώργος Καλαντζής, βουλευτής Ν.Δ.:   Το ότι  βγήκε έξω εν εξάλλω καταστάσει  και  
έκανε αυτά που έκανε (;)
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-Εννοείτε ότι ήταν επί την επήρεια κάποιων ουσιών;
Γιώργος Καλαντζής, βουλευτής Ν.Δ.:  Όχι, όχι, όχι.  Σε καμία περίπτωση.  Στερητική  
η κατάσταση μπορεί να ήτανε.  Αλλά όχι από ουσίες, προς Θεού.  
Κος Κασιδιάρης:  Ήμασταν πραγματικά εξοργισμένοι, θεωρώ ότι κάθε πολίτης που θα  
βρισκόταν στη θέση μας θα έκανε 10 φορές χειρότερα πράγματα.
Σπικάζ:  Ο βουλευτής της Χρυσής Αυγής έχει δηλώσει λάτρης της αρχαίας Ελλάδας και  
έτσι φέρεται να εξηγεί πώς οι λόγοι του είναι πάντα εμπνευσμένοι από την αρχαιότητα.  
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΗΛΙΑΣ ΚΑΣΙΔΙΑΡΗΣ
(Εμφανίζεται επί της οθόνης και ταυτόχρονα διαβάζεται)  
Όσον αφορά τα αρχαία κρυπτεία, την οπλική φάλαγγα, την ασπίδα της Λακεδαίμονος  
και  άλλες  φράσεις,  που  παραπέμπουν  στην  ελληνική  αρχαιότητα  τις  έχει  
χρησιμοποιήσει συμβολικά σε πάρα πολλές ομιλίες του ιστορικού περιεχομένου.
Κος Κασιδιάρης:  Είναι γνωστό τοις πάσι ότι δεν έχω κάνει απολύτως τίποτα και 
όμως υπέστην αυτήν την ταλαιπωρία και πήγα κατηγορούμενος.  (είναι έως 0:18:30) 
Συνεχίζει με το θέμα:
-Προβάδισμα Ν.Δ.  Ξεφουσκώνει η Χρυσή Αυγή.
6-10-13
Παρουσιαστής:  Κυρίες και κύριοι καλησπέρα σας.  Στοιχεία φωτιά για τη Χρυσή 
Αυγή  κατέθεσαν  τρεις  νέοι  προστατευόμενοι  μάρτυρες,  κάποιοι  κλαίγοντας  και 
τρέμοντας  μπροστά  στους  ανακριτές,  νύχτα  στα  δικαστήρια  της  Ευελπίδων. 
Καταγγέλλουν  πως  υπήρχε  εντολή  δολοφονίας  του  Παύλου  Φύσσα  και  δίνουν 
στοιχεία για δύο ακόμα βουλευτές.  Σε ζωντανή σύνδεση επίσης θα δούμε την έρευνα 
που έκανε η αστυνομία στο σπίτι της Ουρανίας Μιχαλολιάκου.  Οι εξελίξεις όμως 
είναι  ραγδαίες  κυρίες  και  κύριοι  για  την  υπόθεση  της  Χρυσής  Αυγής  αλλά  να 
ξεκινήσουμε  από  τη  νέα  κατάθεση  προστατευόμενου  μάρτυρα  που  έρχεται  να 
ανατρέψει  τα  μέχρι  τώρα  δεδομένα  στην  υπόθεση  της  δολοφονίας  του  Παύλου 
Φύσσα.   Σύμφωνα  με  αυτή  λοιπόν  υπήρχε  εντολή  του  Γιάννη  Λαγού  να 
δολοφονήσουν τον 34χρονο μουσικό και η εντολή αυτή ήταν όπως λέει εν γνώσει του 
Ηλία  Κασιδιάρη  ενώ  είχε  και  την  έγκριση  όπως  υποστηρίζει  του  Νίκου 
Μιχαλολιάκου.  
Γραμματοσειρά στο κάτω μέρος της οθόνης:  ΜΑΡΤΥΡΑΣ Γ:  «ΔΟΛΟΦΟΝΗΣΤΕ 
ΤΟΝ ΦΥΣΣΑ»
Ρεπορτάζ:  Η εντολή ήταν σαφής.  Να δολοφονήσουν τον Παύλο Φύσσα όπου τον  
βρουν,  ισχυρίζεται  ο  τρίτος  προστατευόμενος  μάρτυρας  στον  ανακριτή,  δίνοντας  
ονόματα βουλευτών για το ποιοι είχαν δώσει την εντολή και ποιοι την είχαν εγκρίνει.  
Σύμφωνα  με  την  κατάθεσή  τους,  στόχος  εδώ και  πολύ  καιρό  είχε  γίνει  ο  Παύλος  
Φύσσας.  Τον είχαν βάλει στο μάτι και ήθελαν, όπως ισχυρίζεται ο μάρτυρας, να τον  
βγάλουν από την μέση.  Η εντολή στα τάγματα εφόδου είχε δοθεί, όπως υποστηρίζει,  
από τον προφυλακισμένο βουλευτή της Χρυσής Αυγής, Γιάννη Λαγό, καιρό πριν την  
βραδιά της δολοφονίας.  Την εντολή γνώριζε κατά τον μάρτυρα ο Ηλίας Κασιδιάρης,  
ενώ την έγκριση είχε δώσει ο αρχηγός Νίκος Μιχαλολιάκος.  
Τίτλος σε ολόκληρη την οθόνη:  ΠΟΙΟΣ ΕΙΔΟΠΟΙΗΣΕ ΟΤΙ Ο ΦΥΣΣΑΣ ΕΙΝΑΙ 
ΣΤΟ ΚΕΡΑΤΣΙΝΙ
Τίτλος  στο  κάτω  μέρος  της  οθόνης:   ΤΗΝ  ΤΡΙΤΗ  ΣΤΟΝ  ΑΝΑΚΡΙΤΗ  Ο 
ΚΑΤΗΓΟΡΟΥΜΕΝΟΣ ΚΛΕΙΔΙ
Ρεπορτάζ:  Στον ανακριτή καταθέτει εκ νέου την Τρίτη ο κατηγορούμενος που ήταν  
στην ίδια καφετέρια με τον Παύλο Φύσσα τη βραδιά του φόνου.  Από το κινητό του  
φαίνεται  ότι  ήταν  αυτός  που  ειδοποίησε  να  πάνε  στην  περιοχή  οι  υπόλοιποι  και  
ουσιαστικά όπως υποστηρίζει η κοπέλα του Παύλου Φύσσα, να του στήσουν ενέδρα.  
Realnews
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ΣΥΝΤΡΟΦΟΣ ΠΑΥΛΟΥ ΦΥΣΣΑ
(Εμφανίζεται κείμενο στην οθόνη και ταυτόχρονα διαβάζεται)  
Ξαφνικά από την Κεφαλληνίας βγήκαν 7 με 8 άτομα ηλικίας 35 με 40 ετών περίπου  
όλοι εύσωμοι,  φορούσαν μαύρα ρούχα, κάποιοι με ξυρισμένα κεφάλια,  κάποιοι όχι.  
Δεν είδα αν κρατούσαν κάτι στα χέρια τους.  Με δυνατές φωνές κατευθύνθηκαν με  
απειλητικές διαθέσεις προς τα αγόρια της παρέας.
Τίτλος στην οθόνη:  Η «ΑΜΝΗΣΙΑ» ΤΩΝ ΧΡΥΣΑΥΓΙΤΩΝ 
(τίτλος  στο  κάτω  μέρος  της  οθόνης:   ΤΗΝ  ΤΡΙΤΗ  ΣΤΟΝ  ΑΝΑΚΡΙΤΗ  Ο 
ΚΑΤΗΓΟΡΟΥΜΕΝΟΣ-ΚΛΕΙΔΙ)
Λεζάντα:  ΤΑΓΜΑΤΑ ΕΦΟΔΟΥ ΣΕ… ΠΡΟΧΩΡΗΜΕΝΗ ΑΜΝΗΣΙΑ
Ρεπορτάζ:  Μετά  την  ειδοποίηση  ότι  ο  Παύλος  Φύσσας  είναι  σε  καφετέρια  στο  
Κερατσίνι,  τα τηλέφωνα Χρυσαυγιτών παίρνουν φωτιά.   Μεταξύ  αυτών είναι  και  ο  
Γιώργος Ρουπακιάς.  Μόνο που αυτοί που μίλησαν ακόμα και με τον πυρηνάρχη της  
Νίκαιας ως ανακριτές έπαθαν αμνησία.  Και ξέχασαν με ποιόν μιλούσαν, ακόμη και με  
ποιόν ήταν την βραδιά του φόνου.  
ΚΑΤΗΓΟΡΟΥΜΕΝΟΣ ΓΙΑ ΕΓΚΛΗΜΑΤΙΚΗ ΟΡΓΑΝΩΣΗ
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο Σ.Σ.
(Εμφανίζεται κείμενο στην οθόνη και διαβάζεται)  
Βγήκε με κάποιο φίλο ονόματι Ηλίας το επώνυμο του οποίου δεν θυμάται και πήγαν  
στο σπίτι του που δεν θυμάται σε ποια διεύθυνση στην περιοχή Κερατσίνι βρίσκεται.  
Ρεπορτάζ:  Άλλος κατηγορούμενος στην κατάθεσή του προσπαθεί να αιτιολογήσει γιατί  
τον  πήγε  τηλέφωνο  η  ανθυπαστυνόμος  που  έχει  ήδη  προφυλακιστεί,  καθώς μεταξύ  
άλλων ειδοποιούσε τα μέλη της Χρυσής Αυγής για τις κινήσεις της αστυνομίας.
Γραμματοσειρά  στο  κάτω  μέρος  της  οθόνης:  ΤΑΓΜΑΤΑ  ΕΦΟΔΟΥ  ΣΕ… 
ΠΡΟΧΩΡΗΜΕΝΗ ΑΜΝΗΣΙΑ
ΚΑΤΗΓΟΡΟΥΜΕΝΟΣ ΓΙΑ ΕΓΚΛΗΜΑΤΙΚΗ ΟΡΓΑΝΩΣΗ
ΤΙ ΕΙΠΕ ΟΛΤ.
(Εμφανίζεται κείμενο επί της οθόνης και ταυτόχρονα διαβάζεται.)  
Η κα Πόπορη τον κάλεσε μόλις είχε γυρίσει από το νοσοκομείο με τη μητέρα της.  Τον  
πήρε πιθανόν για αναζήτηση αποκλειστικής νοσοκόμας για τη μητέρα της αλλά δεν  
θυμάται τι της απάντησε συγκεκριμένα.  Ο Α.Μ. ήθελε να μάθει το αποτέλεσμα του  
αγώνα.  Επικοινώνησε 4 φορές με τον Ε.Κ. για σχολιασμό αποτελεσμάτων.  
Ρεπορτάζ:   Οι περισσότερες καταθέσεις τους, υποστηρίζουν είναι ότι αφορμή για τις  
συνομιλίες τους είναι ο σχολιασμός του αγώνα.  Κάποιοι μάλιστα μιλούν μεταξύ τους 7  
φορές  μέσα σε  διάστημα μισής ώρας και  συμπτωματικά ακριβώς πριν  και  μετά  τη  
δολοφονία του Παύλου Φύσσα.
ΚΑΤΗΓΟΡΟΥΜΕΝΟΣ ΓΙΑ ΕΓΚΛΗΜΑΤΙΚΗ ΟΡΓΑΝΩΣΗ
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο Σ.Σ.
(Εμφανίζεται κείμενο επί της οθόνης και ταυτόχρονα διαβάζεται.)  
Δεν μπορεί να θυμηθεί το περιεχόμενο των συνομιλιών αυτών διότι ήταν ασήμαντες 
συζητήσεις της καθημερινότητας για το που θα βρεθούν, αν θα πάρουν τσιγάρα κ.λ.π.
Ρεπορτάζ:  Ακόμη  και  οι  κλήσεις  κατά  λάθος  έγιναν,  όπως  υποστηρίζει  άλλος  
κατηγορούμενος, στο Γιώργο Ρουπακιά μόλις είχε σκοτώσει τον Παύλο Φύσσα.  
ΚΑΤΗΓΟΡΟΥΜΕΝΟΣ ΓΙΑ ΕΓΚΛΗΜΑΤΙΚΗ ΟΡΓΑΝΩΣΗ
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο Γ.Σ.
(Εμφανίζεται κείμενο επί της οθόνης και ταυτόχρονα διαβάζεται.)
Η πρώτη του κλήση περί 10:00 δεν απαντήθηκε, έγινε κατά λάθος και έπεσε η γραμμή.  
Η δεύτερη κλήση του προς τον ίδιο αριθμό έγινε επειδή δεν αντελήφθην το λάθος του  
διότι καθ’ όσον αυτός ήθελε να τηλεφωνήσει στον Πατέλη και πάτησε κατά λάθος το  
όνομα Ρουπακιάς που υπάρχει αμέσως μετά στη λίστα τηλεφώνου.  Αμέσως μόλις του  
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μιλάει ο Ρουπακιάς τον ακούει που λέει ότι με συλλαμβάνουν οι αστυνομικοί και δεν  
μπορεί να μιλήσει.  
Ρεπορτάζ:  Λίγες εβδομάδες μετά τη δολοφονία του Παύλου Φύσσα κάποιοι αφήνουν  
λουλούδια  στον  τόπο  που  ξεψύχησε.   Σήμερα  ένας  άνθρωπος  δεν  άντεξε  από  τη  
συγκίνηση  και  έχασε  τις  αισθήσεις  του  (εμφανίζεται  πεσμένος  με  θολούρα).   Και  
χρειάστηκε να τον μεταφέρουν για τις πρώτες βοήθειες σε νοσοκομείο.  Ο δρόμος που  
δολοφονήθηκε ο Παύλος Φύσσας θα πάρει και το όνομά του σύμφωνα με απόφαση του  
δημοτικού συμβουλίου και των κατοίκων της περιοχής.  Την ίδια ώρα το δημοτικό  
συμβούλιο της Νίκαιας πήρε την απόφαση να κηρύξει ανεπιθύμητη τη λειτουργία των  
γραφείων της Χρυσής Αυγής στην περιοχή.
Τίτλος στ κάτω μέρος της οθόνης:  ΟΔΟΣ «ΠΑΥΛΟΥ ΦΥΣΣΑ» ΣΤΟ ΚΕΡΑΤΣΙΝΙ
-Δεν  μπορούν  αυτά  τα  γραφεία  να  συνεχίσουν  να  είναι  ανοιχτά  διότι  είναι  μία  
πρόκληση.
Παρουσιαστής:  Έρευνα σε σπίτι που ανήκει στην κόρη του Νίκου Μιχαλολιάκου 
Ουρανία  έκανε  το  πρωί  η  Αντιτρομοκρατική  Υπηρεσία.   Μετά  από  ανακριτική 
παραγγελία οι αστυνομικοί ερεύνησαν ένα ακόμη σπίτι στο Βύρωνα όπου βρέθηκε 
ένα μικρό οπλοστάσιο.
Γραμματοσειρά  στο  κάτω  μέρος  της  οθόνης:   ΜΙΑ  ΣΥΛΛΗΨΗ  ΜΕΤΑ  ΑΠΟ 
ΕΡΕΥΝΑ ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ ΤΗΣ ΟΥΡΑΝΙΑΣ ΜΙΧΑΛΟΛΙΑΚΟΥ
Ρεπορτάζ:  Αυτή τη φορά οι άντρες της Αντιτρομοκρατικής και της ΕΚΑΜ δεν πήγαν  
με  τα  γνωστά  τζιπάκια  στο  σπίτι  που  ανήκει  στην  κόρη  του  Νίκου  Μιχαλολιάκου  
Ουρανία.   Η  παραγγελία  όμως  του  ανακριτή  ήταν  σαφής.   Να  γίνει  έλεγχος  στο  
συγκεκριμένο σπίτι στους Αμπελόκηπους.  
Σύμφωνα με πληροφορίες στην έρευνα που έγινε η κόρη του Νίκου Μιχαλολιάκου ήταν  
εκεί, όπως ήταν παρούσα και σε κάθε δύσκολη στιγμή του πατέρα της.  
Ουρανία Μιχαλολιάκου:  (πλάνα αρχείου)  Είμαι  πάρα πολύ  υπερήφανη  για  τον 
πατέρα  μου,  νομίζω  ότι  κάθε  παιδί  όταν  ασκούνται  τέτοιες  πολιτικές  διώξεις  θα 
έπρεπε να είναι υπερήφανο.
Ρεπορτάζ:  Μέσα στο σπίτι βρέθηκαν (εμφανίζονται γραμματοσειρές στην οθόνη και 
τα διαβάζει)
1 πτυσσόμενο μεταλλικό μαχαίρι, 
χειροπέδες,
φορητοί υπολογιστές,
φωτογραφικές μηχανές,
βιντεοκάμερα
Πριν φύγουν οι αστυνομικοί συνέλαβαν ένα άτομο, καθώς είχε στην κατοχή του ένα  
μαχαίρι. (εμφανίζονται μαχαίρια και στην άκρη «πλάνα αρχείου») 
Σχεδόν ταυτόχρονα έγινε και άλλη μία έρευνα σε σπίτι στο Βύρωνα που σύμφωνα με  
την αστυνομία ανήκει σε μέλος της Χρυσής Αυγής.  Στο εσωτερικό του βρέθηκε ένα  
μικρό οπλοστάσιο.  
Συγκεκριμένα
(γραμματοσειρές στην οθόνη και εκφώνηση)
1 μη λειτουργική καραμπίνα χωρίς άδεια,
6 καραμπίνες-δίκανα με άδεια,
5 αεροβόλα,
1 μη λειτουργικό περίστροφο,
2 πιστόλια αερίου,
15 μαχαίρια
Lap top
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Ρεπορτάζ:  Ο νεαρός, συνοδός της κόρης του Νίκου Μιχαλολιάκου όπου είχε στην  
κατοχή του το μαχαίρι θα οδηγηθεί στον εισαγγελέα.  
Παρουσιαστής:  Με  ένα  εγχειρίδιο  μίσους  προσπαθούσαν  τα  μέλη  της  Χρυσής 
Αυγής  να  προσηλυτίσουν  νέους  ανθρώπους  και  μάλιστα  τους  καλούσαν  να 
χρησιμοποιούν οποιονδήποτε τρόπο για την επιβίωση του κινήματος.  Την ίδια ώρα 
συνεχίζεται  ο  σάλος  απ’  τις  ναζιστικές  φωτογραφίες  του  Χρήστου  Παπά  που 
βρέθηκαν στο σπίτι του, ενώ σύμφωνα με το γερμανικό Υπουργείο Εσωτερικών η 
Χρυσή Αυγή είχε σχέσεις με ακροδεξιές οργανώσεις στη Γερμανία.  
Γραμματοσειρά  στο  κάτω  μέρος  της  οθόνης:   ΤΟ  ΕΓΧΕΙΡΙΔΙΟ  ΤΗΣ  ΧΡΥΣΗΣ 
ΑΥΓΗΣ
Σπικάζ:  Ο σκοπός αγιάζει τα μέσα και η τυφλή υπακοή στο τρίπτυχο πίστευε, υπάκουε,  
πολέμα.  Αυτά ήταν μερικά από τα μηνύματα που περιέχονταν σε φυλλάδιο της Χρυσής  
Αυγής τα πρώτα χρόνια της οργάνωσης και δημοσιεύει ο Τύπος της Κυριακής.  
ΤΟ ΕΓΧΕΙΡΙΔΙΟ ΤΗΣ ΧΡΥΣΗΣ ΑΥΓΗΣ
(Εμφανίζεται κείμενο επί της οθόνης και διαβάζεται.)  
Σήμερα όποιος δεν είναι εναντίον μας, είναι μαζί μας τυπικά.  Αύριο όποιος δεν είναι  
μαζί μας είναι εναντίον μας ουσιαστικά και θα πληρώσει την κακοπιστία του, με το ίδιο  
και χειρότερο τίμημα.
Σπικάζ:  Πρόκειται  για  ένα  δεκαεξασέλιδο  φυλλάδιο  στο  οποίο  περιγράφονται  οι  
τακτικές της Χρυσής Αυγής με σκοπό να προπαγανδίσουν κατά της δημοκρατίας με  
οποιοδήποτε μέσο.
ΤΟ ΕΓΧΕΙΡΙΔΙΟ ΤΗΣ ΧΡΥΣΗΣ ΑΥΓΗΣ
(Εμφανίζεται κείμενο επί της οθόνης και διαβάζεται.)  
Γι’ αυτό ηθικό είναι ότι εξυπηρετεί την επιβίωση και το δυνάμωμα της κίνησης.  Η  
ηθική μας πρέπει να υπακούει και να τάσσεται στον αγώνα του λαού για κοινωνική  
δικαιοσύνη και εθνική ανεξαρτησία.  Πρέπει να προφυλάσσουμε το συμφέρον και την  
ύπαρξη της κίνησης με κάθε μέσον.  Με υποκρισία, απάτη, ψέμα και ότι άλλο.
Σπικάζ:  Ωστόσο αυτό που προκαλεί αποτροπιασμό είναι ο τρόπος που βλέπουν τους  
αντιπάλους τους.    
ΤΟ ΕΓΧΕΙΡΙΔΙΟ ΤΗΣ ΧΡΥΣΗΣ ΑΥΓΗΣ
(Εμφανίζεται κείμενο επί της οθόνης και διαβάζεται.)  
Μα  εμείς  δεν  πρόκειται  και  δεν  πρέπει  να  αφήσουμε  όλα  αυτά  τα  αντιδραστικά  
υποκείμενα,  τα μικρανθρώπινα καθάρματα που καπηλεύονται  το όνομά μας να μας  
καταστρέφουν.  Να τους ξεσκεπάζουμε, να τους ξεφτιλίζουμε, να τους προσβάλλουμε με  
κάθε μέσο έως ότου καταστραφούν.  
Σπικάζ:  Στο μεταξύ συνεχίζουν να προκαλούν σάλο οι  φωτογραφίες  του Χρήστου  
Παπά με τη ναζιστική στολή, το υψωμένο χέρι και το κούρεμα αλλά Αδόλφος Χίτλερ  
που βρέθηκαν μέσα στο σπίτι του στα Γιάννενα.  
Πέτρος Κωνσταντίνου, μέλος ΑΝΤΑΡΣΥΑ:  Κάθε χρυσαυγίτης είναι ναζιστής.  Οι  
κοινοτικοί  τους  σύμβουλοι  μπαίνανε  στο  6ο διαμέρισμα  με  μπλουζάκια  wafen ss.  
Μπορεί να πέφτουν από τα σύννεφα κάποιοι αλλά αυτά έχουν γίνει.  
Περικλής Σταυριανάκης, δικηγόρος Χρήστου Παπά:  Αφορούν σε χρόνο πολύ πολύ  
παλαιό.  Αυτή είναι μία πρώτη παρατήρηση.  Δεύτερον:  αυτά καθεαυτά ως γεγονότα  
είτε του παρελθόντος ή και του παρόντος δεν είναι αξιόποινα.  
Σπικάζ:  Ο υπαρχηγός της Χρυσής Αυγής φαίνεται ότι με τα χρόνια ξέχασε ότι στο  
σπίτι  του υπήρχαν δεκάδες  φωτογραφίες  με ανάλογο περιεχόμενο και  τις  θυμήθηκε  
μόνο όταν του τις έδειξε ο ανακριτής κατά την απολογία του.  Όμως ο ίδιος φέρεται να  
απάντησε:
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΧΡΗΣΤΟΣ ΠΑΠΑΣ
(Εμφανίζεται κείμενο επί της οθόνης και διαβάζεται.)  
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Υπάρχουν και έγγραφα τα οποία δεν είναι δικά του στο σύνολο του ηλεκτρονικού 
αρχείου που του δείξατε τα οποία δεν έχουν γραφεί από εκείνον, δεν θυμάται από πού 
προέρχονται και δεν απηχούν στις προσωπικές του απόψεις ούτε και του κόμματός 
του.  Σε κάθε περίπτωση αφορούν χρονικό διάστημα πολύ παλιό, όταν ήταν 18 και 20 
ετών.  
Σπικάζ:  Την ίδια ώρα ανοικτούς διαύλους επικοινωνίας με ακροδεξιές ομάδες στη  
Γερμανία έχει η Χρυσή Αυγή σύμφωνα με το γερμανικό Υπουργείο Εσωτερικών που  
απάντησε σε ερώτηση της Αριστεράς.  Μία από αυτές είναι το εθνικό κόμμα NPD το 
οποίο με τη σειρά του έχει επαφές με παρόμοια ευρωπαϊκά σχήματα σε χώρες όπως η  
Ολλανδία,  η Ισπανία,  η Τσεχία, η Ουκρανία και η Ουγγαρία όπου δρα η περίφημη  
Jobbik.
Μέλος ομάδας:  Γιατί  δεν  έρχεστε  στην  Ουγγαρία  να  ζήσετε  δίπλα με  τους  Ρομά  
εγκληματίες;   Για  να  δούμε  πόσο  ρατσιστές  θα  γίνετε  όταν  πέσετε  θύμα  των  
εγκλημάτων τους.
Σπικάζ:  Στο στόχαστρο της  Jobbik είναι οι μετανάστες και οι Ρομά και κάθε φορά  
που  κάνουν  συγκέντρωση  στους  δρόμους  της  Βουδαπέστης  θυμίζουν  εκστρατευτικό  
σώμα.  
Γραμματοσειρά στο κάτω μέρος της οθόνης:  12.000 ΕΥΡΩ ΚΑΙ ΝΑΡΚΩΤΙΚΑ ΣΤΟ 
ΠΡΩΗΝ ΦΡΟΥΡΟ ΤΟΥ ΓΕΡΜΕΝΗ
Παρουσιαστής:  Πάμε στη Θοδώρα Θεωδορουλάκη καθώς Θοδώρα όπως φαίνεται ο 
πρώην φρουρός, ο αστυνομικός πρώην φρουρός του βουλευτή Γερμενή, του Καιάδα 
του αποκαλούμενου είχε και πάρα πολλά λεφτά όπως φαίνεται.
Κα  Θεωδορουλάκη:  Ακριβώς  Παναγιώτη,  οι  αστυνομικοί  του  εσωτερικών 
υποθέσεων  έκαναν  έρευνα  και  στον  φοριαμό  του  στο  αστυνομικό  τμήμα  που 
υπηρετεί  στην  Αρτέμιδα.   Εκεί  λοιπόν  σ’  ένα  κλειδωμένο  ντουλάπι  βρήκαν  ένα 
τσαντάκι  που  περιείχε  12.000  ευρώ,  ένα  βιβλιάριο  καταθέσεων,  αρκετά  χρήματα 
τώρα  για  να  τα  έχεις  σε  ένα  φοριαμό  και  επίσης  βρέθηκαν  και  δύο  φιξάκια  με 
ναρκωτική ουσία.  Δεν έχει διαπιστωθεί ακόμη το είδος, έχει αποσταλεί στο χημείο 
για  να  διαπιστώσουνε  για  τι  ουσία  πρόκειται.   Πρέπει  να  σας  πω  ότι  στις  30 
Σεπτεμβρίου είχε συλληφθεί,  αντιμετώπιζε αρκετές κατηγορίες, για πλαστογραφία, 
για πλαστογραφία πιστοποιητικών, παράνομη κατοχή όπλων και φυσιγγίων
Παρουσιαστής:  Πολύ καλά.
Κα Θεωδορουλάκη:  Και είχανε βρεθεί και δύο αυτοκίνητα στην αυλή του σπιτιού 
του και αυτό είναι σημαντικό, τα οποία είχαν πλαστές πινακίδες, το ένα μάλιστα είχε 
και σειρήνα.  Σαν την σειρήνα των περιπολικών και των αυτοκινήτων της ασφάλειας.
Συνεχίζουν με παρέμβαση του Υπουργού κου Δένδια σχετικά με τους αστυνομικούς 
που εμπλέκονται, όπως φαίνεται, στη Χρυσή Αυγή (0:54-0:54:47)
Ένδειξη:  0:54:47
Παρουσιαστής:  Πάμε κυρίες και κύριοι τώρα να δούμε, να ξετυλίξουμε κουβάρι-
κουβάρι τις αποκαλύψεις που θα κάνει σήμερα το Star και έχουν να κάνουν με τα όσα 
είπαν  οι  προστατευόμενοι  μάρτυρες  και  ουσιαστικά  αποδομούν  ολόκληρη  την 
υπόθεση Χρυσή Αυγή, δηλαδή δίνουν πολύ σοβαρά στοιχεία για την κατηγορία.  Να 
ξεκινήσω  να  καλησπερίζω  και  τον  Σόλων  Παπανικολάου,  να  ξεκινήσω  από  τον 
Παναγιώτη  Μπούσιο  που  έχει  πληροφορίες  για  το  τι  είπε  ο  επονομαζόμενος 
μάρτυρας  Γ  που  κρίνεται  και  ως  πολύ  σημαντικός  αυτός  ο  συγκεκριμένος 
προστατευόμενος  μάρτυρας.   (γραμματοσειρά  στο  κάτω  μέρος  της  οθόνης: 
ΑΠΟΚΛΕΙΣΤΙΚΟ   ΜΑΡΤΥΡΑΣ  Γ:   ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ  ΜΕ  ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΕ  ΣΤΗ 
ΧΡΗΣΗ ΟΠΛΩΝ)
Κος Μπούσιος:  Κρίνεται  πολύ σημαντικός Παναγιώτη καθώς όταν προσήλθε να 
καταθέσει στις δικαστικές αρχές φάνηκε ότι γνώριζε πολλά.  Η όλη του στάση, η όλη 
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του συμπεριφορά εκτιμήθηκε διαφορετικά από τις δικαστικές αρχές καθώς φάνηκε 
ότι ήταν ένας άνθρωπος ο οποίος γνώριζε πολύ καλά τι ακριβώς έλεγε, τι ακριβώς 
περιέγραφε.  Σύμφωνα λοιπόν με πληροφορίες είπε αυτός ο Γ μάρτυρας, όπως τον 
έχουν  ονομάσει  οι  δικαστικές  αρχές,  ότι  στρατολογήθηκε  σε  φροντιστήριο  στο 
Παγκράτι
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΜΑΡΤΥΡΑΣ Γ

 ΣΤΡΑΤΟΛΟΓΗΘΗΚΕ ΣΕ ΦΡΟΝΤΙΣΤΗΡΙΟ ΣΤΟ ΠΑΓΚΡΑΤΙ
 ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΗΚΕ ΣΕ ΕΠΙΘΕΣΕΙΣ  ΜΕ ΜΑΧΑΙΡΙ  ΑΠΟ  ΕΝ  ΕΝΕΡΓΕΙΑ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗ
καθώς  εκεί  ο  πυρηνάρχης  της  περιοχής,  η  μητέρα  του  συγκεκριμένα  διέθετε  ένα 
φροντιστήριο  στο  οποίο  πήγαιναν  μικρά  παιδιά  και  εκεί,  από  εκεί  ξεκινούσε  ο 
προσηλυτισμός.  Να σου πω επίσης ότι
Παρουσιαστής:  Στρατολογούσαν εφήβους εν ολίγοις λέει.
Κος Μπούσιος:  Ακριβώς.  Εκπαιδεύτηκε όπως είπε σε επιθέσεις με μαχαίρι από 
έναν εν ενεργεία βουλευτή.  Να διευκρινίσουμε ότι ο μάρτυρας λέει δεν αναφέρεται 
σε κάποιον βουλευτή απ’ αυτούς που ήδη έχουν κληθεί από τη δικαιοσύνη, αλλά για 
άλλον βουλευτή, ο οποίος μέχρι αυτή τη στιγμή που μιλάμε δεν είναι στο κάδρο της 
Ευελπίδων και της δικαστικής έρευνας.
Παρουσιαστής:  Και  μάλιστα  τον  χαρακτηρίζει  επιχειρησιακό  εκπαιδευτή,  κριτή 
δηλαδή  ουσιαστικά  των  ανθρώπων  που  θα  έμπαιναν  στο  σκληρό  πυρήνα  της 
οργάνωσης.
Κος Μπούσιος:  Και  που  θα  συνέχιζαν  στα  μετέπειτα,  στα  επόμενα  στάδια  της 
οργάνωσης.  Να σου πω επίσης ότι κατέθεσε ότι απειλούσαν μετανάστες με εντολή 
του βουλευτή Λαγού.
(Στην οθόνη εμφανίζεται το παρακάτω)
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΜΑΡΤΥΡΑΣ Γ

 ΑΠΕΙΛΟΥΣΕ ΜΕΤΑΝΑΣΤΕΣ ΜΕ ΕΝΤΟΛΗ ΛΑΓΟΥ
 ΕΙΧΕ  ΕΝΤΟΛΗ  ΑΠΟ  ΤΟΝ  ΜΙΧΑΛΟΛΙΑΚΟ  ΝΑ  ΤΣΑΚΙΣΕΙ  ΤΟΝ 

«ΠΕΡΙΑΝΔΡΟ»
 ΑΠΟΘΗΚΗ ΜΕ ΟΠΛΑ ΣΤΟΝ ΑΣΠΡΟΠΥΡΓΟ

Κος Μπούσιος:  Φαίνεται λοιπόν να γνώριζε ο βουλευτής Λαγός και να είχε δώσει 
εντολές.   Μάλιστα λέει  χαρακτηριστικά  ότι  έμπαιναν  σε  μαγαζιά  μεταναστών  με 
κινητά  τηλέφωνα  και  τους  απειλούσαν  να  φύγουν.   Δεν  διευκρινίζει  όμως  αν  ή 
πρώτον αν έπαιρναν τηλέφωνα, αν έπαιρναν κινητά τηλέφωνα από κει ή αν έπαιρναν 
κάποια χρήματα, δηλαδή με απλά λόγια αν πουλούσαν προστασία στα συγκεκριμένα 
μαγαζιά.  Επόμενη σοβαρή καταγγελία που κάνει ο μάρτυρας Γ (εμφανίζεται ξανά το 
προηγούμενο κείμενο)
Παρουσιαστής:  Νομίζω ότι δεν λέει ότι πουλούσαν προστασία, είναι σίγουρο όμως 
ότι σύμφωνα με πληροφορίες που έχουμε ότι μιλάει για πεσίματα, να το πω έτσι, σε 
καταστήματα μεταναστών με την απειλή να κλείσουν.  
Κος Μπούσιος: Κάποια από αυτά φαίνεται να έχουν κλείσει κιόλας.  Να τρόμαξαν 
και να έκλεισαν.
Παρουσιαστής:  Ακριβώς.  Αλλά οι πληροφορίες λένε ότι δεν μιλάει για μπραβιλίκια 
πάντως ο συγκεκριμένος μάρτυρας.
Κος Μπούσιος:  Όχι.  Δεν μιλάει ακριβώς αυτό.  Δεν μιλάει ακριβώς.  (εμφανίζεται 
το προηγούμενο κείμενο).  Να πούμε επίσης ότι υπήρχε εντολή, από τον αρχηγό της 
Χρυσής  Αυγής  τον  κύριο  Μιχαλολιάκο,  να  τσακίσουν,  με  ότι  αυτό  μπορεί  να 
σημαίνει, τον «Περίανδρο», ο Περίανδρος λοιπόν ήταν ένα από τα ιστορικά στελέχη 
της Χρυσής Αυγής στα πρώτα της βήματα μάλιστα είχε φυλακιστεί και πρόσφατα 
αποφυλακίστηκε

16

ΑΔΑ: ΒΛΓΦΙΜΕ-ΗΦ4



Παρουσιαστής:  Ο κύριος Αντώνης Ανδρουτσόπουλος είναι αυτός.  
Κος Μπούσιος:  Ακριβώς.  Κατά κόσμον ο κύριος Ανδρουτσόπουλος ο οποίος είχε 
κατηγορηθεί και για έναν ξυλοδαρμό ενός φοιτητή.  
Παρουσιαστής:  Που τον σακάτεψε, τον έστειλε στο νοσοκομείο,  δεν ξέρω πόσο 
καιρό ήτανε ο Κουσουρής, ο φοιτητής.    
Κος  Μπούσιος:  Περίπου  12  χρόνια  (ήτανε;)  ο  Περίανδρος.  (εμφανίζεται  το 
προηγούμενο κείμενο) 
Και τέλος να πούμε ότι λέει, χωρίς όμως να διευκρινίζει, ότι μία από τις αποθήκες με 
όπλα  που  υπάρχουν  και  ανήκουν  στη  Χρυσή  Αυγή  είναι  στην  περιοχή  του 
Ασπροπύργου,  ωστόσο δεν προσδιόρισε το ακριβές  σημείο  που βρίσκεται  αυτή η 
συγκεκριμένη αποθήκη.  
Παρουσιαστής:  Σταχυολογώντας όσα έλεγες Παναγιώτη να σταθούμε στο γεγονός 
ότι ονομάζει έναν πρώην, έναν νυν βουλευτή, συγγνώμη, που δεν έχει κατονομαστεί 
μέχρι τώρα και μάλιστα δίνει περιγραφές για τη διάταξη μάχης ουσιαστικά που θα 
έχουν τα συγκεκριμένα τάγματα, μιλάει για την διάταξη των ΜΑΤ με τις ασπίδες, για 
τους  κέρβερους  μπροστά  και  τους  πύργους  πίσω  που  επιτίθονταν  απ’  το  πλάι 
έβγαιναν μπροστά με τα μαχαίρια όπως λέει χαρακτηριστικά.
Κος Μπούσιος:  Λέει επίσης ότι εκπαιδεύονταν για καιρό σε τακτικές άμυνας και 
επίθεσης όπως χαρακτηριστικά λέει ο συγκεκριμένος μάρτυρας και φαίνεται να έχει 
πάρει και ο ίδιος μέρος σε τέτοιου είδους εκπαιδεύσεις.  Το τελικό ΟΚ το έδινε και ο 
συγκεκριμένος βουλευτής ο οποίος, επαναλαμβάνω, μέχρι αυτή τη στιγμή που μιλάμε 
δεν (συλληφθεί ούτε;)  έχει κληθεί από τις διωκτικές αρχές.  
Παρουσιαστής:  Δεν έχει εμπλακεί (2φ).
Να πούμε ότι αξιολογείται ως φωτιά όπως μου έλεγε δικαστική πηγή η συγκεκριμένη. 
Η  συγκεκριμένη  κατάθεση  του  συγκεκριμένου  μάρτυρα  που  πήγε  μεσάνυχτα 
Παρασκευής  προς  Σάββατο.   Πάμε  στην  Τασούλα  Παπανικολάου  που  έχει  τα 
στοιχεία  και  τις  πληροφορίες  για  τον  τέταρτο  μάρτυρα,  τον  μάρτυρα  Δ  όπως 
ονομάζεται  πάνω  στην  κατάθεσή  του,  είναι  προστατευόμενος  και  αυτός,  δε  θα 
φανούν  τα  στοιχεία  του,  και  αυτός  Τασούλα  όπως  λέγεται,  δίνει  και  αυτός  έναν 
βουλευτή της επαρχίας που επίσης μέχρι στιγμής δεν έχει εμπλακεί. (Γραμματοσειρές 
στο κάτω μέρος της οθόνης: ΜΑΡΤΥΡΑΣ  Γ:   ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ  ΜΕ 
ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΕ ΣΤΗ ΧΡΗΣΗ ΟΠΛΩΝ, «ΚΑΙΕΙ» ΒΟΥΛΕΥΤΗ Της ΕΠΑΡΧΙΑΣ Ο 
ΜΑΡΤΥΡΑΣ Δ)
Κα Παπανικολάου:  Ακριβώς.  Αυτός ο μάρτυρας μιλάει για τη δράση της Χρυσής 
Αυγής  σε  νομό  εκτός  Αττικής.   Εμπλέκει  το  συγκεκριμένο  βουλευτή  λέγοντας 
μάλιστα ότι υπό τις διαταγές του γινόνταν επιθέσεις σε μετανάστες.  Ο συγκεκριμένος 
μάρτυρας Παναγιώτη, κυρίες και κύριοι, 
λέει κιόλας ότι σε όλες τις επιθέσεις υπήρχε ανοχή και συνεργασία της ομάδας ΔΙΑΣ.
(εμφανίζεται στην οθόνη)
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΜΑΡΤΥΡΑΣ Δ

 ΕΠΙΘΕΣΕΙΣ  ΣΕ  ΕΠΑΡΧΙΑΚΗ  ΠΟΛΗ  ΥΠΟ  ΤΙΣ  ΔΙΑΤΑΓΕΣ  ΤΟΠΙΚΟΥ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗ

 ΣΕ ΟΛΕΣ ΤΙΣ ΕΠΙΘΕΣΕΙΣ ΑΝΟΧΗ Η ΚΑΙ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΤΗΣ ΟΜΑΔΑΣ 
ΔΙΑΣ

Παρουσιαστής:  Περιγράφει  μάλιστα  ένα  περιστατικό  Τασούλα,  στο  λιμάνι  της 
συγκεκριμένης πόλης, όπου λέει δέρναμε τους μετανάστες και η ομάδα ΔΙΑΣ απέξω 
κοίταγαν και γελούσαν.  Έτσι λέει  ο μάρτυρας ξαναλέω.  Το οποίο προφανώς θα 
διασταυρωθούν όλα αυτά.  Αυτό λέει ο μάρτυρας, ότι οι αστυνομικοί μας έβλεπαν να 
τους βαράμε και αυτοί καθόντουσαν και γελάγανε.  
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Κα Παπανικολάου: Ο συγκεκριμένος μάρτυρας ξέρει στοιχεία και ονόματα για τη 
δράση της Χρυσής Αυγής στη συγκεκριμένη περιοχή, λέει μάλιστα ότι, υποστηρίζει 
ότι ο βουλευτής που εμπλέκει έχει κρύψει οπλισμό σε μοναστήρι της περιοχής.  Και 
τώρα οι αρχές βέβαια ερευνούνε αν ευσταθεί αυτή η μαρτυρία.
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΜΑΡΤΥΡΑΣ Δ

 ΥΠΟΣΤΗΡΙΖΕΙ  ΟΤΙ  Ο  ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ  ΚΡΥΒΕΙ  ΟΠΛΙΣΜΟ  ΣΕ 
ΜΟΝΑΣΤΗΡΙ Της ΠΕΡΙΟΧΗΣ

Παρουσιαστής:  Προφανώς λέει ότι υπάρχουν τρόφιμα και όπλα σ’ ένα μοναστήρι 
όπως  πολύ  σωστά λες,  και  λέει  επίσης  ότι  ο  βουλευτής  είχε  κάποια  όπλα τύπου 
zastava πάνω του.  Μαζεμένα λέει τα είχε.  Έτσι λέει, υποστηρίζει ο μάρτυρας.  Και 
βεβαίως  για  τα  πεσίματα  στους  λαθρομετανάστες  να  πούμε,  στους  μετανάστες 
γενικότερα, ότι καταγράφεται και μία γενική εντολή όπως λένε, ενός βουλευτή που 
τον αποκαλούν ταξίαρχο, πολύ γνωστού βουλευτή, ο οποίος έλεγε να τους τσακίσετε 
όπου τους βρείτε και μη χαμπαριάζετε.  Έτσι λέει ο μάρτυρας επαναλαμβάνω, αυτά 
μένει να αποδειχτούν.
Κος Μπούσιος:  Να προσθέσω Παναγιώτη αν μου επιτρέπεις κάτι, ότι η αναφορά 
του μάρτυρα στον Περίανδρο και στον κύριο Μιχαλολιάκο δεν  μπορεί να 
Παρουσιαστής:  Του μάρτυρα Γ.
Κος Μπούσιος:  Του μάρτυρα Γ δεν μπορεί να είναι τυχαία καθώς ο Περίανδρος 
θεωρεί, ο κύριος Ανδρουτσόπουλος θεωρεί ότι ο κύριος Μιχαλολιάκος τότε τον είχε 
αφήσει ακάλυπτο στο περιστατικό που είχε γίνει με τον φοιτητή και αυτό είχε σαν 
αποτέλεσμα να καταλήξει  στην φυλακή και έτσι να εκτίσει  μια ποινή περίπου 12 
ετών.  Να πω επίσης και να θυμίσω (Γραμματοσειρά στο κάτω μέρος της οθόνης:  ΤΟ 
ΜΕΝΟΣ ΤΟΥ ΜΙΧΑΛΟΛΙΑΚΟΥ ΓΙΑ ΤΟΝ «ΠΕΡΙΑΝΔΡΟ»)
Παρουσιαστής:  Είναι  μια  βεντέτα  στο  χώρο  της  ακροδεξιάς  η  περίπτωση 
Μιχαλολιάκου-Περίανδρου, του Ανδρουτσόπουλου που λέτε.
Κος Μπούσιος:  Και να θυμίσω επίσης το ότι τις προηγούμενες μέρες είχαν δει το 
φως  τις  δημοσιότητας  στις  απομαγνητοφωνημένες  συνομιλίες  ότι  ο  κύριος 
Ανδρουτσόπουλος αναφερόταν στο περιστατικό και του Ρουπακιά και  του Φύσσα 
μιλώντας υποτιμητικά για την σημερινή δράση της Χρυσής Αυγής.
Παρουσιαστής:  Και έλεγε ότι εμείς τα κάναμε καλύτερα.  Εμείς είχαμε ιδεολογικό 
περίγραμμα λέει όταν βαράγαμε.
Κος Μπούσιος: Ήτανε, ο κύριος Ανδρουτσόπουλος Ο Περίανδρος ήτανε ένα από τα 
κορυφαία στελέχη της Χρυσής Αυγής που έδρασαν κυρίως τη δεκαετία του 90 και 
στις αρχές του 2000.
Παρουσιαστής:  Είχα δει το αίμα στο πεζοδρόμιο του Κουσουρή να σου πω την 
αλήθεια εγώ, εκεί απέναντι από τα δικαστήρια όπου τον σάπισαν στο ξύλο το παιδί 
αυτό.  Τέλος πάντων.  Αυτές λοιπόν είναι οι πληροφορίες.  Όλα αυτά συγκροτούν ένα 
βαρύ κατηγορώ και για δύο νέους βουλευτές, να δούμε πώς θα αξιολογηθούν βεβαίως 
απ’ τη δικαιοσύνη, με νηφαλιότητα και ψυχραιμία να το δούμε από δω και πέρα. 
(ευχαριστεί τους δημοσιογράφους).
Ένα από τα μέλη του ΠΑΜΕ κυρίες και κύριοι που δέχτηκε επίθεση μαζί με άλλους 
συνδικαλιστές  στο  Πέραμα  περιγράφει  τι  έγινε  εκείνο  το  βράδυ  και  αναφέρεται 
αναλυτικά  στο  ρόλο  του  πυρηνάρχη  της  Χρυσής  Αυγής  στο  Πέραμα,  ο  οποίος 
απολογείται αύριο στον ανακριτή.
Τίτλος  στο  κάτω μέρος  της  οθόνης:   ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΠΟΛΕΜΟΣ ΠΑΜΕ-ΧΡΥΣΗΣ 
ΑΥΓΗΣ ΤΟ ΠΕΡΑΜΑ
Σπικάζ:  Ο πυρηνάρχης της τοπικής της Χρυσής Αυγής στο Πέραμα φέρεται να ήταν ο  
άνθρωπος που είχε το γενικό κουμάντο κατά τη διάρκεια της επίθεσης σε συνδικαλιστές  
και μέλη του ΠΑΜΕ στο Πέραμα στις 12 Σεπτεμβρίου σύμφωνα με τις μαρτυρίες τους.  
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Κος Παναγιώτης Γκούρτης, μέλος ΠΑΜΕ:  Συστήθηκε κατ’ αρχάς, είπε το όνομά 
του,  εκεί  άκουσα  για  πρώτη  φορά  το  όνομά  του,  την  ώρα  που  ήρθανε  και  μας 
μπλοκάρανε  ότι  εδώ  κουμάντο  από  εδώ  και  πέρα  κάνει  η  Χρυσή  Αυγή.   Ήταν 
επικεφαλής της δράσης.  Έτσι ακριβώς το είπανε.  
Σπικάζ:  Για το επεισόδιο και τον τραυματισμό εννέα συνδικαλιστών θα απολογηθούν  
στις 11 Οκτωβρίου ο πυρηνάρχης του Περάματος που αύριο θα απολογηθεί για την  
υπόθεση της Χρυσής Αυγής και τρία ακόμη άτομα.
Κος Παναγιώτης Γκούρτης, μέλος ΠΑΜΕ:  Φοράγαν όλοι τις μαύρες μπλούζες με 
τα σήματα της Χρυσής Αυγής.  
Δημοσιογράφος:  Αυτός κρατούσε τίποτα στα χέρια;
Παναγιώτης Γκούρτης, μέλος ΠΑΜΕ:  Όλοι κροτάγανε.  
Δημοσιογράφος:  Τι κρατάγανε;
Παναγιώτης Γκούρτης, μέλος ΠΑΜΕ:  Όλοι.  Άλλος ρόπαλα, άλλος κράταγε ένα 
γάντζο με καρφί, έπαιζε το ρόλο του επικεφαλής.  
Δημοσιογράφος:  Τι έλεγε δηλαδή;  Τι εντολές έδινε;  Απ’ ότι θυμάστε τουλάχιστον.
Παναγιώτης Γκούρτης, μέλος ΠΑΜΕ:  Αρχικά απειλούσε κι έβριζε σηκωθείτε από 
δω και μετά κάνανε το ντου.
Σπικάζ:  Ο πόλεμος μεταξύ ΚΚΕ και Χρυσής Αυγής στο Πέραμα έχει ξεσπάσει για το  
σωματείο που θέλει να φτιάξει η Χρυσή Αυγή στη ναυπηγοεπισκευαστική ζώνη.  Για τον  
λόγο αυτό τον περασμένο Αύγουστο είχαν πάει εκεί τρεις βουλευτές της Χρυσής Αυγής.  
Χαρακτηριστικά  φαίνεται  να  είναι  τα  όσα  φέρεται  να  είπε  στον  ανακριτή  ο  Νίκος  
Μίχος.
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΝΙΚΟΣ ΜΙΧΟΣ 
(Εμφανίζεται το κείμενο επί της οθόνης και ταυτόχρονα διαβάζεται)
Τους κάλεσαν οι εργάτες της ζώνης.  Ήθελαν να δημιουργήσουν ένα σωματείο όπως  
αυτό του ΠΑΜΕ.  Πήγαν οι  Γιάννης Λαγός,  Ηλίας  Παναγιώταρος και  εκείνος  και  
εκφωνήσαν λόγους για να υποστηρίξουν τις θέσεις τους.  Καθ’ οιονδήποτε τρόπο δεν  
ώθησαν κάποιον σε παράνομη πράξη και μάλιστα πράξη βίας.  Ο κ. Πουλικόγιαννης να  
θυμηθεί τη φωτογραφία του στην εφημερίδα που πατούσε το κεφάλι ενός αντιπάλου  
του.   Όλοι  ξέρουν  πολύ  καλά  τις  κόντρες  που  είχε  το  ΠΑΜΕ με  εργάτες  που  δεν  
ακολουθούσαν τη γραμμή τους.  
-Οι λακέδες του ΠΑΜΕ και του ΚΚΕ, οι οποίοι καπηλεύονται τόσα χρόνια αυτήν εδώ  
την κατάσταση θα εξαφανιστούν από δω πέρα μέσα.
Σπικάζ:   Ο  πυρηνάρχης  του  Περάματος  είχε  κατηγορηθεί  και  για  τον  ξυλοδαρμό  
αιγύπτιων ψαράδων.
Γραμματοσειρά στο κάτω μέρος της οθόνης:   ΑΚΑΡΠΕΣ ΟΙ ΕΡΕΥΝΕΣ ΓΙΑ ΤΟ 
ΟΠΛΟΣΤΑΣΙΟ ΤΗΣ ΧΡΥΣΗΣ ΑΥΓΗΣ
Παρουσιαστής:  Οι αρχές αντέδρασαν όμως έντονα, ανάμεσα στις πληροφορίες που 
έδωσαν οι μάρτυρες για τα οπλοστάσια και υπήρξαν έρευνες άμεσα.  
Κα Θεοδωρουλάκη:  Υπήρξε μεγάλη κινητοποίηση της αντιτρομοκρατικής αμέσως 
μετά  τις  νέες  καταθέσεις  Παναγιώτη,  υπήρξε  κινητοποίηση,  εντοπίστηκε  στον 
Ασπρόπυργο η αποθήκη, έγινε εξονυχιστική έρευνα, δεν βρέθηκαν όπλα εκεί, 
Παρουσιαστής:  Είναι  η  αποθήκη  που  βρέθηκε  ο  μάρτυρας  Γ  όπως  είπαμε 
προηγουμένως, ότι υπήρχαν όπλα μέσα.
Κα Θεοδωρουλάκη:  Ακριβώς.  Ότι εκεί βρισκόταν ένα οπλοστάσιο της οργάνωσης. 
Πρέπει να σας πω όμως ότι έγινε έρευνα και στην Πελοπόννησο και εντοπίστηκε το 
μοναστήρι,  (παρουσιαστής:  που  λέγαμε),  ακριβώς,  πρόκειται  για  ένα 
εγκαταλελειμμένο μοναστήρι, δεν βρέθηκαν ούτε εκεί όπλα, είναι ένας χώρος όπου 
συγκεντρώνονται τρόφιμα από την Χρυσή Αυγή για να γίνει διανομή, επίσης όμως 
Παναγιώτη  πρέπει  να  σας  πω  ότι  στην  Αντιτρομοκρατική  φθάνουν  πολλές 
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πληροφορίες και για διάφορα σημεία σε όλη την Ελλάδα όπου πιθανόν να υπάρχει 
οπλισμός.  
Παρουσιαστής:  Πάντως εδώ,  ο μάρτυρας,  ο  Δ που μιλάει  για  την  περιοχή,  την 
ευρύτερη περιοχή της Πελοποννήσου, να μη δώσουμε το σημείο ακριβώς, λέει για το 
μοναστήρι που μαζεύονταν τρόφιμα και όπλα και μάλιστα αναφέρεται συγκεκριμένα 
σε βουλευτή και εδώ με την ευκαιρία να πούμε Θεοδώρα ότι αυτοί οι νέοι βουλευτές 
που κατονομάζονται αν προκύψουν στοιχεία και τους καλέσει πλέον η ανακρίτρια, ο 
ανακριτής, με συγχωρείτε, δεν μπορούν να πάνε όπως είναι στον ανακριτή.  Πρέπει 
να αρθεί η ασυλία τους.  Έχει τελειώσει το αυτόφωρο, κατά συνέπειαν εδώ θα πρέπει 
να αρθεί  η ασυλία.   Όπως και  από τους υπάρχοντες κατηγορούμενους βουλευτές, 
αυτούς που κατηγορούνται ήδη, αν προκύψουν νέα στοιχεία, φέρεται να προκύπτουν 
σύμφωνα με τις καταθέσεις αλλά θα αξιολογηθούν.  Για να κληθούν στον ανακριτή 
με νέα κατηγορία θα πρέπει να αρθεί η ασυλία τους.  Να δοθεί άδεια απ’ τη Βουλή 
πλέον.  Αυτό είναι λοιπόν το περίγραμμα (ευχαριστεί τη δημοσιογράφο). 
Επόμενα θέματα:  στο αυτόφωρο αύριο η 50χρονη χρυσαυγίτισα, την Πέμπτη ξανά 
στον ανακριτή ο Ρουπακιάς, γιατί δεν επισκέπτεται τον κύριο Μιχαλολιάκο η κυρία 
Ζαρούλια.   
7-10-13
Ένδειξη: 0:50:20
Παρουσιάστρια:  Πάμε τώρα κυρίες και κύριοι να παρακολουθήσουμε τις εξελίξεις 
στην υπόθεση της Χρυσής Αυγής.  Την άρση ασυλίας για τρεις επιπλέον βουλευτές 
του κόμματος,  τους  Μπούκουρα,  Γερμενή  και  Ηλιόπουλο  ζητά  ο  εισαγγελέας  με 
δικογραφία που απέστειλε σήμερα στη Βουλή.  Την ίδια στιγμή ντοκουμέντα που 
έρχονται στο φως της δημοσιότητας δείχνουν την κυβέρνηση που ονειρεύονταν να 
σχηματίσει η Χρυσή Αυγή, ενώ μία νέα κατάθεση ανάβει φωτιές.  Καθώς ο μάρτυρας 
υποστήριξε ότι στην κατήχηση που γίνονταν στα μέλη, έκαναν λόγο για κατάλυση 
του πολιτεύματος ακόμη και με τανκς.
Γραμματοσειρά  στο  κάτω μέρος  της  οθόνης:   ΑΙΤΗΜΑ ΑΡΣΗΣ ΑΣΥΛΙΑΣ ΓΙΑ 
ΜΠΟΥΚΟΥΡΑ, ΓΕΡΜΕΝΗ, ΗΛΙΟΠΟΥΛΟ
Ρεπορτάζ: Την  άρση  ασυλίας  τριών  βουλευτών  της  Χρυσής  Αυγής,  Μπούκουρα,  
Γερμενή και Ηλιόπουλου ζητάει ο εισαγγελέας με νέα δικογραφία που βρίσκεται ήδη  
στη Βουλή και αναμένεται να πάρει ταχύτατα τον δρόμο προς την ολομέλεια, ακόμη και  
την ερχόμενη Πέμπτη.  Την ίδια ώρα αναμένεται τις επόμενες ημέρες η υπόθεση να  
ανατεθεί σε τρεις ειδικούς εφέτες-ανακριτές.  
(κείμενο)
ΑΙΤΗΜΑ ΑΡΣΗΣ ΑΣΥΛΙΑΣ 
Να απολογηθούν για την πράξη εντάξεως σε εγκληματική οργάνωση και την διεύθυνση  
αυτής.
Ρεπορτάζ:  Να απολογηθούν για την πράξη εντάξεως σε εγκληματική οργάνωση και  
την διεύθυνση αυτής είναι το αίτημα που διατυπώνει η Εισαγγελία προς την Επιτροπή  
Κοινοβουλευτικής Δεοντολογίας.  Μαρτυρίες εμφανίζουν τον Γερμενή ως εκπαιδευτή  
των  ταγμάτων  εφόδου  της  Χρυσής  Αυγής,  τον  Μπούκουρα  ως  οπλονόμο  και  με  
ιστορικό  βίαιων  επιθέσεων  κατά  μεταναστών  και  τον  Ηλιόπουλο  ως  καθοδηγητή.  
Χαρακτηριστική είναι η κατάθεση του μάρτυρα Ε.
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΜΑΡΤΥΡΑΣ Ε
(Προβάλλεται κείμενο, το οποίο ταυτόχρονα διαβάζεται)
Αυτό που τους έλεγαν στις  κατηχήσεις  είναι  ότι,  σκοπός της Χρυσής Αυγής είναι  η  
κατάλυση του δημοκρατικού πολιτεύματος.  Χαρακτηριστικά έλεγαν ότι θα μπούνε στη  
Βουλή με τανκς.  
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Παρουσιαστής:  Η κατάθεση  ενός  προστατευόμενου  μάρτυρα που αναφέρει  πως 
σκοπός  της  Χρυσής  Αυγής  ήταν  η  κατάλυση  του  δημοκρατικού  πολιτεύματος 
σύμφωνα  με  δικαστικές  πηγές  αποτελεί  τη  βάση  του  αδικήματος  της 
προπαρασκευαστικής  πράξης  κατάλυσης  του  πολιτεύματος,  το  οποίο  διώκεται  σε 
βαθμό  κακουργήματος.   Οι  ίδιες  πηγές  δεν  απέκλειαν  το  ενδεχόμενο  μάλιστα  να 
υποβληθεί προς τη Βουλή αίτημα άρσης ασυλίας όλων των βουλευτών της Χρυσής 
Αυγής για αυτό το αδίκημα.  
Γραμματοσειρά  στο  κάτω  μέρος  της  οθόνης:   ΝΤΟΚΟΥΜΕΝΤΟ:   Η 
«ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ» ΤΗΣ ΧΡΥΣΗΣ ΑΥΓΗΣ
Ρεπορτάζ:  Έγγραφο ντοκουμέντο που βρέθηκε στο σπίτι του Χρήστου Παπά δείχνει  
την  κυβέρνηση  που  ονειρεύονταν  στη  Χρυσή  Αυγή.   Στην  οργανωτική  διάρθρωση  
σύμφωνα με σημειώσεις εμφανίζεται στην κορυφή ο Αρχηγός και Γενικός Γραμματέας.  
Αμέσως μετά το πολιτικό συμβούλιο με τρεις διευθύνσεις και στη συνέχεια η κεντρική  
επιτροπή.  Μέσα στην Κεντρική Επιτροπή τοποθετείται η Εφορευτική  Επιτροπή.  Στην  
ουσία  πρόκειται  για  τα  Υπουργεία  Εφορία  Ανάπτυξης,  Εφορία  Φροντίδας,  για  τη  
Δημόσια  Τάξη  και  Δικαιοσύνη  ο  τίτλος  είναι  Εφορία  Επιβολής.   Το  Εσωτερικών,  
Τύπου και Πληροφοριών βαφτίζεται Εφορία Λειτουργίας. 
Δημοσιογράφος:  Πιστεύετε ότι θα πρέπει να βγει εκτός νόμου;
Κα Βούλτεψη, βουλευτής ΝΔ:  Πρέπει να ληφθούν και τέτοια μέτρα.
Κος Διονύσης Σταμέντης, βουλευτής Ν.Δ.: Το ποινικό μας οπλοστάσιο που υπάρχει  
σήμερα,  σε  συνδυασμό  με  τη  νέα  αντιρατσιστική  πρόταση  της  κυβέρνησης,  νομίζω  
επαρκούν ώστε ο κάθε κατεργάρης να πάει στον πάγκο του.  
Κος  Δημήτρης  Παπαδημούλης,  βουλευτής  ΣΥΡΙΖΑ(  από  real fm 97.8):   Είμαι  
αντίθετος, πιστεύω ότι πρέπει επιτέλους να τεθεί ενώπιον του νόμου γιατί μέχρι τώρα  
ήταν υπεράνω του νόμου.
Γραμματοσειρά στο κάτω μέρος της οθόνης:  «ΦΡΟΝΙΜΟΙ» ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ ΤΗΣ 
ΧΡΥΣΗΣ ΑΥΓΗΣ ΣΤΟΝ ΑΓΙΑΣΜΟ
Ρεπορτάζ:  Σήμερα το πρωί στον αγιασμό για την έναρξη της νέας κοινοβουλευτικής  
συνόδου οι βουλευτές της Χρυσής Αυγής είχαν όχι μόνο τις προκλήσεις αλλά και τις  
τηλεοπτικές κάμερες.  
Σε μια κίνηση καθαρά συμβολικού χαρακτήρα ο πρωθυπουργός περπάτησε μαζί με τον  
Υπουργό  Προστασίας  του  Πολίτη  Νίκο  Δένδια  ως  το  μέγαρο  Μαξίμου  όπου  είχαν  
συνάντηση μίας ώρας.  Σηματοδοτεί την απόλυτη στήριξη στις πρωτοβουλίες του Νίκου  
Δένδια έλεγαν συνεργάτες του Αντώνη Σαμαρά. 
(Ακολουθούν δηλώσεις της κας Μπακογιάννη και της κας Κανέλλη, βουλευτών ΝΔ 
και ΚΚΕ)
 Επόμενα θέματα:  «αρσακειάδες» οι χρυσαυγίτες σύμφωνα με δήλωση της Ντόρας 
Μπακογιάννη, δηλώσεις κου Φώτη Κουβέλη, Προέδρου ΔΗΜΑΡ για εκλογές, την 
Τετάρτη θα συζητηθεί στην ολομέλεια της Βουλής η διακοπή χρηματοδότησης της 
Χρυσής  Αυγής,  ζητούν  την  άρση  ασυλίας  και  για  Παναγιώταρο,  Κασιδιάρη, 
Αλεξόπουλο, που αφορά άλλες υποθέσεις.
Ένδειξη: 0:56:00
Γραμματοσειρά  στο  κάτω  μέρος  της  οθόνης:   ΚΑΤΑΙΓΙΣΤΙΚΕΣ  ΕΞΕΛΙΞΕΙΣ: 
ΖΗΤΟΥΝ  ΤΗΝ  ΑΡΣΗ  ΑΣΥΛΙΑΣ  ΚΑΙ  ΓΙΑ  ΠΑΝΑΓΙΩΤΑΡΟ  –  ΚΑΣΙΔΙΑΡΗ  - 
ΑΛΕΞΟΠΟΥΛΟ
Παρουσιάστρια:  Θα συνδεθούμε τώρα με τον Γιώργο Κουβαρά, ο οποίος θα μας 
δώσει την ερμηνεία του γιατί την προηγούμενη βδομάδα Γιώργο είδαμε συλλήψεις 
βουλευτών της Χρυσής Αυγής κατευθείαν, ενώ τώρα δεν συμβαίνει αυτό αλλά πρέπει 
πρώτα το θέμα να πάει στη Βουλή και να γίνει άρση ασυλίας του.  
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Γραμματοσειρά  στο  κάτω  μέρος  της  οθόνης:   «ΓΙΑΤΙ  ΔΕΝ  ΣΥΝΕΛΗΦΘΗΣΑΝ 
ΣΗΜΕΡΑ ΟΙ 3 ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ ΤΗΣ Χ.Α.;»
Κος Κουβαράς:  Ναι Μάρα υπάρχει απάντηση σ’ αυτό, η απάντηση είναι ότι  το 
αδίκημα για το οποίο κατηγορούνται, έπαψε να είναι διαρκές, άρα δεν εμπίπτει στην 
αυτόφωρη διαδικασία.  Και γιατί έπαψε να είναι διαρκές;  Διότι η οργάνωση θεωρεί η 
δικαιοσύνη έχει εξαρθρωθεί από την ώρα που συνελήφθη ο αρχηγός.  Άρα διώκει 
τους  βουλευτές  γιατί  συγκροτούσαν  και  διήυθυναν  εγκληματική  οργάνωση  αλλά 
θεωρεί ότι δεν προβαίνουν αυτή τη στιγμή στις εγκληματικές τους ενέργειες.  Θέλω 
όμως Μάρα να επισημάνω για αυτά που βλέπαμε πριν,
Παρουσιάστρια:  Αυτό Γιώργο το στηρίζει  η δικαιοσύνη στο ότι  υπήρχε  η ενός 
ανδρός αρχή
Κος Κουβαράς:  Ακριβώς, ακριβώς.
Παρουσιάστρια:  το  Führerprinzip άρα είναι  μέσα ο Μιχαλολιάκος,  είναι  μέσα ο 
υπαρχηγός,  άρα  δεν  υπάρχει  κάποιος  που  θα  δώσει  εντολές  στους  άλλους  να 
συνεχίσουν την εγκληματική τους δράση;
Κος Κουβαράς:  Είναι ακριβώς όπως το λες.  Ακριβώς όπως το λες και βασίζεται 
στον  ποινικό  κώδικα  η  απόφαση  αυτή,  είναι  μια  απόφαση  που  θα  έπαιρνε  ο 
οιοσδήποτε δηλαδή. Αυτό λένε όλες οι νομικές πηγές με τις οποίες έχουμε μιλήσει. 
Τώρα θέλω να σου επισημάνω ότι τίποτα δεν είναι τυχαίο αποδεικνύεται μ’ αυτές τις 
μαρτυρίες  που  βλέπουμε,  δηλαδή  το  να  καεί,  να  καεί  το  μπιπ  η  βουλή  ήταν  το 
ορεκτικό,  το κυρίως πιάτο που υπήρχε εξαρχής στο μενού ήταν η κατάκτηση της 
εξουσίας με βίαιο τρόπο.  Η κατάλυση της δημοκρατίας.  Θα μπούμε στη Βουλή με 
τανκς λέει μία από τις μαρτυρίες ότι τους έλεγαν και εδώ προκύπτουν δύο ζητήματα 
που μπορεί να οδηγήσουν στο αίτημα για άρσης της ασυλίας όλων των βουλευτών 
της Χρυσής Αυγής.  Το πρώτο είναι ότι οι περισσότεροι βουλευτές δε θεωρούνται 
απλά  πολιτικά  στελέχη,  θεωρούνται  επιχειρησιακά  στελέχη  της  οργάνωσης. 
(Γραμματοσειρά  στο  κάτω  μέρος  της  οθόνης:   «ΠΡΟΠΑΡΑΣΚΕΥΑΣΤΙΚΕΣ 
ΠΡΑΞΕΙΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΚΑΤΑΛΥΣΗ ΤΟΥ ΠΟΛΙΤΕΥΜΑΤΟΣ)  Το δεύτερο είναι ότι 
τίθεται  το  ερώτημα  αν  οι  εγκληματικές  πράξεις  που  τελούσαν  αποτελούν 
προπαρασκευαστικές  πράξεις  για  την  κατάλυση του πολιτεύματος.   Και  είναι  και 
αυτό πάρα πολύ σοβαρό.  Να σου πω επίσης ότι οι πληροφορίες λένε ότι εντός των 
προσεχών ημερών η υπόθεση θα ανατεθεί σε ειδικό εφέτη-ανακριτή και βέβαια ότι 
εστιάζονται πλέον οι έρευνες σε όπλα και λογαριασμούς.  
Παρουσιάστρια:  Νίκο μέχρι τώρα νομίζαμε ότι είχαμε να κάνουμε με ναζιστές και 
φασίστες.  Τώρα ξεδιπλώνεται νομίζω όλο το κουβάρι, ότι έχουμε να κάνουμε με εν 
δυνάμει  εγκληματίες,  οι  οποίοι  μάλιστα  απεργάζονταν,  τουλάχιστον  όπως  λέει  ο 
προστατευόμενος μάρτυρας Ε την κατάλυση της δημοκρατίας.  
Κος Χατζηνικολάου:  Έτσι είναι Μάρα.  Και είναι σαφές νομίζω ότι η υπόθεση 
αποκτά  κάθε  μέρα  που  περνά  μεγαλύτερο  βάρος.   Είναι  προφανές  ότι  αποκτά 
μεγαλύτερο βάρος και από την απόφαση της εισαγγελίας του Αρείου Πάγου, όπως 
φαίνεται, να αναθέσει την υπόθεση σε εφέτη ανακριτή.  Πρέπει να πούμε ότι είναι 
επίσης  προφανές  ότι  έχουν  ανάμειξη  πλέον  στην  υπόθεση  αυτή  σχεδόν  όλοι  οι 
κοινοβουλευτικοί της Χρυσής Αυγής. (Γραμματοσειρά στο κάτω μέρος της οθόνης: 
ΜΑΡΤΥΡΑΣ  «Ε»:   ΣΚΟΠΟΣ  ΤΗΣ  ΧΡΥΣΗΣ  ΑΥΓΗΣ  Η  ΚΑΤΑΛΥΣΗ  ΤΟΥ 
ΠΟΛΙΤΕΥΜΑΤΟΣ»)  Βλέπουμε ο ένας μετά τον άλλον να συνδέονται με στοιχεία με 
αυτό που ονομάζεται  εγκληματική  οργάνωση.   Θέλω να πω στο σημείο αυτό ότι 
ρώτησα το πρωί στο ραδιόφωνο τον έναν πολύ διακεκριμένο έλληνα ποινικολόγο, τον 
κύριο  Μάκη  Τζίφρα,  αν  το  γεγονός  ότι  ορισμένοι  εκ  των  βουλευτών  αφέθησαν 
ελεύθεροι  με  περιοριστικούς  όρους,  σημαίνει  ότι  δεν  μπορούν  τώρα  να 
προφυλακιστούν στην περίπτωση που προκύψουν  νέα στοιχεία,  νέες  ενδείξεις,  να 
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επιβαρυνθεί η εικόνα της συμμετοχής τους στην εγκληματική οργάνωση.  Μου είπε 
λοιπόν ότι είναι λίαν πιθανό να δούμε τις επόμενες μέρες ορισμένους από αυτούς, τον 
Παναγιώταρο, τον Κασιδιάρη για τους οποίους προκύπτουν απ’ τις μαρτυρίες νέα 
στοιχεία,  για  παράδειγμα  μάθαμε  εχθές  και  σήμερα  ότι  Κασιδιάρης  και 
Παναγιώταρος ήταν οι υπαρχηγοί της οργάνωσης.  Πρώτος υπαρχηγός ο Κασιδιάρης, 
δεύτερος υπαρχηγός ο Παναγιώταρος.  Λοιπόν να κληθούν αυτοί με βάση τις νέες 
καταθέσεις  και  τα νέα στοιχεία,  σε πρόσθετη απολογία και στη συνέχεια  να τους 
δούμε να προφυλακίζονται.  Το ότι αφέθηκαν ελεύθεροι με περιοριστικούς όρους δεν 
σημαίνει κάτι.  (Τίτλος στο κάτω μέρος της οθόνης:  ΣΕ ΛΙΓΟ: ΔΗΜΟΣΚΟΠΗΣΗ 
ΓΙΑ ΤΗΝ «ΕΙΚΟΝΑ» ΤΗΣ ΧΡΥΣΗΣ ΑΥΓΗΣ ΜΕΤΑ ΤΙΣ ΣΥΛΛΗΨΕΙΣ)
Παρουσιάστρια:  Στο τέλος αντί να συζητάμε ποιοι έχουν φυλακιστεί θα συζητάμε 
ποιοι έχουν μείνει απέξω.  
Τους  βουλευτές  της  Χρυσής  Αυγής  Γιώργο  Γερμενή  και  Στάθη  Μπούκουρα 
εμπλέκουν  σε  εγκληματικές  πράξεις  δύο  προστατευόμενοι  μάρτυρες  που 
ισχυρίστηκαν στον ανακριτή ότι τους είχαν εκπαιδεύσει ακόμη και για να σκοτώνουν. 
Γραμματοσειρά στο κάτω μέρος  της  οθόνης:   ΚΑΤΑΘΕΣΕΙΣ ΔΥΟ ΜΑΡΤΥΡΩΝ 
«ΚΑΙΝΕ» ΓΕΡΜΕΝΗ ΚΑΙ ΜΠΟΥΚΟΥΡΑ
Ρεπορτάζ: Καταπέλτης  για  τους  βουλευτές  της  Χρυσής  Αυγής Γιώργο Γερμενή  και  
Στάθη  Μπούκουρα  είναι  οι  καταθέσεις  δύο  νέων  προστατευόμενων  μαρτύρων που  
κατέθεσαν κάτω από άκρα μυστικότητα στον ανακριτή το σαββατοκύριακο.  Οι δύο  
βουλευτές δεν ήταν στη δικογραφία που έστειλε  στη φυλακή την ηγετική ομάδα της  
Χρυσής Αυγής και για πρώτη φορά μάρτυρες τους εμπλέκουν σε εγκληματικές πράξεις.
Τίτλος στην οθόνη:  ΜΑΡΤΥΡΑΣ Γ: «ΛΟΧΑΓΟ ΣΤΟ ΤΑΓΜΑ ΕΦΟΔΟΥ ΕΙΧΑ ΤΟ 
ΓΕΡΜΕΝΗ» (η γραμματοσειρά στο κάτω μέρος της οθόνης παραμένει)
Ρεπορτάζ:  Τον Καιάδα καίει στην κατάθεσή του ο τρίτος προστατευόμενος μάρτυρας.  
Ο βουλευτής Γιώργος Γερμενής ήταν ο λοχαγός του, όπως ισχυρίζεται, που του έδινε  
ακόμη και συγχαρητήρια όταν έκανε επιθέσεις σε μετανάστες.  
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΜΑΡΤΥΡΑΣ Γ(προβάλλεται κείμενο που διαβάζεται)
Μία νύχτα με τον Πυρηνάρχη του Πειραιά (που τον λένε Νίκο) μπήκανε μετά από  
διαταγή  του  Πατέλη,  περί  τα  τέλη  Ιουνίου  2012,  παράνομα,  σε  σπίτι  μεταναστών  
(μονοκατοικία)  κοντά στην πλατεία Αγίου Νικολάου στη Νίκαια,  μαζί με 15 ακόμα  
άτομα  (δύο  διμοιρίες  τις  ονομάζανε  στις  οποίες  συμμετείχαν  μεταξύ  άλλων  ο  
Ρουπακιάς, ο Ν.Π. με τηλέφωνο 69…, ο Γιώργος Τσακανίκας, ο Μάριος ο κοντός, το  
δεξί  χέρι  του Πατέλη,  ο Σπύρος του οποίου δεν ξέρει  άλλα στοιχεία και ο  Γ.Α.,  η  
μητέρα του οποίου ήταν υποψήφια βουλευτής με το κόμμα της Ν.Δ.) και με διάφορα  
αντικείμενα (μαχαίρια,  glop, καπνογόνα) τους προκάλεσαν σωματικές βλάβες.  Μετά  
από δύο ημέρες  ενημέρωσε τον  λοχαγό του (το  βουλευτή Γερμενή)  και  δέχθηκε τα  
συγχαρητήριά του για την επιχείρηση.  Ο Γερμενής ήταν ο επιχειρησιακός εκπαιδευτής  
του.  Του έμαθε να σκοτώνει. 
Ρεπορτάζ:  Ο βουλευτής της Χρυσής Αυγής την ημέρα που έγιναν οι συλλήψεις του  
Νίκου Μιχαλολιάκου και των υπόλοιπων βουλευτών παρουσιάστηκε μόνος του στην  
Γενική Αστυνομική Διεύθυνση παρά το γεγονός ότι δεν υπήρχε ένταλμα σύλληψης για  
τον ίδιο.  (ο κος Γερμενής κάνει δήλωση).  Ο ίδιος μάρτυρας ισχυρίζεται ότι στη Χρυσή  
Αυγή μπήκε πριν ενηλικιωθεί.  Τον πλησίασε υποψήφιος βουλευτής της Χρυσής Αυγής  
που χρησιμοποιεί το φροντιστήριο της μητέρας του στο Παγκράτι, όπως ισχυρίζεται, για  
να προσηλυτίζει μαθητές στο κόμμα.  
Ρεπορτάζ:  Σε  πολύ  μικρή  απόσταση  από τα  γραφεία  της  Χρυσής  Αυγής  εδώ στο  
Παγκράτι  βρίσκεται  το φροντιστήριο που  όπως φέρεται  να  είπε  ο μάρτυρας Γ είχε  
μετατραπεί σε φυτώριο νέων μελών της Χρυσής Αυγής.  
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Τίτλος στην οθόνη:  ΜΑΡΤΥΡΑΣ Δ:  «Ο ΜΠΟΥΚΟΥΡΑΣ ΕΧΕΙ ΑΠΟΘΗΚΗ ΜΕ 
ΟΠΛΙΣΜΟ»  (στο  κάτω  μέρος  της  οθόνης:   ΜΑΡΤΥΡΑΣ  Γ:  «ΛΟΧΑΓΟ  ΣΤΟ 
ΤΑΓΜΑ ΕΦΟΔΟΥ ΕΙΧΑ ΤΟΝ ΓΕΡΜΕΝΗ»
Ρεπορτάζ:  Τα στοιχεία  που έδωσε ο τέταρτος  προστατευόμενος  μάρτυρας για  τον  
βουλευτή  Κορινθίας  Στάθη  Μπούκουρα  περιλαμβάνουν  επιθέσεις  σε  μετανάστες,  
παράνομα  όπλα,  κρυμμένα  σε  αποθήκες  και  μοναστήρια,  ακόμα  και  προστασία  σε  
μαγαζιά του νομού.
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΜΑΡΤΥΡΑΣ Δ 
(Εμφανίζεται στην οθόνη κείμενο και διαβάζεται από δημοσιογράφο)
Γνωρίζει  ότι  ο  Μπούκουρας  διατηρεί  άγνωστο  αριθμό  πιστολιών  Zastava 635.  
Μάλιστα κάποιοι πυρηνάρχες έχουν συλληφθεί να φέρουν παρανόμως τα όπλα αυτά  
και έχουν κατηγορηθεί για παράνομη οπλοφορία.  Έχει ακούσει ακόμα για διατήρηση  
οπλισμού  σε  κάποιο  εγκαταλελειμμένο  μοναστήρι  στις  αρχαίες  Κλεωνές.  Στο  ίδιο  
σημείο έχουν κρύψει και τρόφιμα για περιπτώσεις έκτακτης ανάγκης.  Ξέρει ακόμη ότι  
κάποια  στελέχη  εν  γνώσει  της  ηγετικής  ομάδας του  Νομού (βουλευτή-πυρηναρχών)  
πουλούσαν προστασία σε καταστήματα της Κορίνθου, Κιάτου και Ξυλόκαστρου. 
Ρεπορτάζ:  Σήμερα ο Στάθης Μπούκουρας εμφανίστηκε μόνος του στον ανακριτή που  
χειρίζεται την υπόθεση της Χρυσής Αυγής μετά την κατάθεση του μάρτυρα (ακολουθεί 
δήλωση του κου Μπούκουρα).
Η σημερινή του εμφάνιση στην Ευελπίδων με το κουστούμι και το ευγενικό ύφος προς  
τους  δημοσιογράφους δεν  έχει  καμία  σχέση με  την  ομιλία  του  σε συγκέντρωση της  
Χρυσής Αυγής στη Νίκαια πριν από λίγο καιρό. (ακολουθεί απόσπασμα από ομιλία του 
στη Νίκαια).
Ο μάρτυρας  υποστηρίζει  στην  κατάθεσή  του  πάντως  ότι  τον  πρώτο λόγο  για  το  τι  
γίνεται  στην  Κόρινθο  τον  έχει  ο  βουλευτής  της  Χρυσής  Αυγής,  ενώ  δίνει  ονόματα  
πυρηναρχών αλλά και μέρη στην περιοχή όπου εκπαιδεύονται.  (ακολουθεί  κείμενο 
στην οθόνη που ταυτόχρονα διαβάζεται)
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΜΑΡΤΥΡΑΣ Δ (προβάλλεται κείμενο που διαβάζεται)
Πυρηνάρχης  στην  Κόρινθο  είναι  ο  Κ.Τ.,  Πυρηνάρχης  Νεμέας  είναι  ο  Ν.Μ.   Τα  
πρόσωπα αυτά αναφέρονται ευθέως στον βουλευτή Στάθη Μπούκουρα, μεριμνούν για  
στρατιωτική εκπαίδευση των μελών της, η οποία μάλιστα γίνεται στο φράγμα Φενεού  
(Γκούρα).
Ρεπορτάζ:  Χθες το απόγευμα η αστυνομία έκανε φύλλο και φτερό το μοναστήρι όπου  
σύμφωνα με τον μάρτυρα έκρυβαν τα όπλα.  Οπλισμός δεν βρέθηκε ενώ η εκκλησία δια  
του εκπροσώπου της  που μίλησε αποκλειστικά στο  star για τα όσα ακούγονται περί  
εμπλοκής της στο θέμα της Χρυσής Αυγής, έκανε λόγο για κόκκινες γραμμές.  
(ακολουθεί  δήλωση  του  Χ.  Κονιδάρη,  εκπροσώπου  τύπου  Αρχιεπισκόπου  σε 
αποκλειστικότητα).  
Οι δύο μάρτυρες στις καταθέσεις τους εκτός από τους δύο βουλευτές δίνουν ονόματα  
και άλλων μελών της Χρυσής Αυγής που εμπλέκονται σε εγκληματικές πράξεις.  
Παρουσιάστρια:  Αίσθηση προκαλεί η κατάθεση ενός προστατευόμενου μάρτυρα, ο 
οποίος  υποστηρίζει  ότι  βουλευτές  της  Χρυσής  Αυγής  είχαν  πρωτοστατήσει  στα 
αιματηρά επεισόδια που έγιναν τον Μάιο του 2009 με στόχο παράνομους μετανάστες 
που  είχαν  βρει  κατάλυμα  στο  παλαιό  εφετείο  στην  Ομόνοια.   Ο  ίδιος  μάρτυρας 
υποστηρίζει επίσης ότι μέλη της Χρυσής Αυγής εκπαιδεύονταν στη χρήση μαχαιριού 
σφάζοντας πρόβατα σε στάνες της Αττικής.  
Τίτλος στο κάτω μέρος της οθόνης:  ΒΑΣΙΚΟΣ Ο ΡΟΛΟΣ ΤΩΝ ΧΡΥΣΑΥΓΙΤΩΝ 
ΣΤΑ ΑΙΜΑΤΗΡΑ ΕΠΕΙΣΟΔΙΑ ΣΤΗ ΣΩΚΡΑΤΟΥΣ
Σπικάζ:  Φορώντας κράνη και κρατώντας λοστούς, πέτρες και ασπίδες δεκάδες μέλη  
της  Χρυσής  Αυγής  επιτίθενται  με  μανία  σε  παράνομους  μετανάστες  που  είχαν  βρει  
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κατάλυμα  στο  εγκαταλελειμμένο  πολυώροφο  κτίριο  του  παλιού  εφετείου  στην  οδό  
Σωκράτους.  
Τίτλος  στην  οθόνη:   ΠΕΤΟΥΣΑΝ  ΑΥΤΟΣΧΕΔΙΕΣ  ΡΟΥΚΕΤΕΣ  ΜΕ  ΣΚΑΓΙΑ 
(τίτλος στο κάτω μέρος της οθόνης:  ΒΑΣΙΚΟΣ Ο ΡΟΛΟΣ ΤΩΝ ΧΡΥΣΑΥΓΙΤΩΝ 
ΣΤΑ ΑΙΜΑΤΗΡΑ ΕΠΕΙΣΟΔΙΑ ΣΤΗ ΣΩΚΡΑΤΟΥΣ)
Σπικάζ:  Είναι ο Μάιος του 2009 στο κέντρο της Αθήνας.  Η Χρυσή Αυγή ήταν ακόμη  
μια  κλειστή  οργάνωση  με  ελάχιστη  απήχηση  στους  πολίτες.   Ήταν  η  εποχή  που  
σύμφωνα με τον προστατευόμενο μάρτυρα με την κωδική ονομασία Ε οι σημερινοί  
βουλευτές της Χρυσής Αυγής αποτελούσαν τα πρωτοπαλίκαρα που συμμετείχανε ενεργά  
στα επεισόδια στο Εφετείο.  
ΤΙ  ΕΙΠΕ  Ο  ΜΑΡΤΥΡΑΣ  Ε  (προβάλλεται  κείμενο  στην  οθόνη  και  ταυτόχρονα 
διαβάζεται,  γραμματοσειρά  στο  κάτω  μέρος  της  οθόνης:   Ο  ΜΑΡΤΥΡΑΣ  Ε 
«ΣΤΟΧΕΥΕΙ» ΤΑ ΠΡΩΤΟΠΑΛΙΚΑΡΑ ΤΗΣ ΧΡΥΣΗΣ ΑΥΓΗΣ)
Εκεί κατέφυγαν πολλοί λαθρομετανάστες και η Χ.Α. αποφάσισε να τους εκδιώξει.  Στα  
επεισόδια αυτά μετείχαν οι Κασιδιάρης, Παναγιώταρος, Γερμενής, Μίχος, Λαγός.  Όλα  
τα  παραπάνω  πρόσωπα,  είχαν  ανέβει  στην  οροφή  του  κτιρίου  της  Χ.Α  που  ήταν  
ακριβώς απέναντι  απ’ το Εφετείο και έριχναν αυτοσχέδιες ρουκέτες οι οποίες μέσα  
είχαν σκάγια που όταν έσκαγαν διασκορπίζονταν και χτύπαγαν περισσότερους στόχους,  
με αποτέλεσμα τον τραυματισμό πολλών αλλοδαπών.
Τίτλος  στην  οθόνη:   ΜΑΘΑΙΝΑΝ  ΝΑ  ΣΚΟΤΩΝΟΥΝ  …ΣΦΑΖΟΝΤΑΣ 
ΑΜΝΟΕΡΙΦΙΑ
Σπικάζ:  Αίσθηση προκαλεί η αποκάλυψη μέσω της κατάθεσης του προστατευόμενου  
μάρτυρα ότι μία από τις ασκήσεις των μελών της οργάνωσης ήταν η εκπαίδευση στη  
χρήση μαχαιριού.  Το ανατριχιαστικό είναι ότι η εκπαίδευση γίνονταν σε στάνες της  
Αττικής και μάλιστα σε πραγματικό ζωντανό στόχο.
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΜΑΡΤΥΡΑΣ Ε (εμφανίζεται  κείμενο επί της οθόνης που ταυτόχρονα 
διαβάζεται)
Στελέχη της Χ.Α. εκπαιδεύονταν απ’ τον Νίκο Μίχο, βουλευτή Ευβοίας, εκδοροσφαγέα  
στο επάγγελμα, στην εξουδετέρωση αντιπάλων με χρήση μαχαιριών.  Για το λόγο αυτό  
πραγματοποιούνταν  σε  μαντριά  περιοχών  της  Αττικής,  όπως  στη  Μαλακάσα  
«εκπαιδευτικές» μαζικές  σφαγές  αμνοεριφίων σε στάνες προκειμένου  να διδαχθεί  η  
τεχνική των χτυπημάτων με μαχαίρι στην καρωτίδα.
Τίτλος στην οθόνη:  «ΠΟΥΛΟΥΣΕ ΟΠΛΑ»
(Τίτλος  στο  κάτω  μέρος  της  οθόνης:   ΜΑΡΤΥΡΑΣ  Ε:  «ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΗΣ  ΓΙΑ 
ΕΠΙΘΕΣΕΙΣ ΜΕ ΜΑΧΑΙΡΙ Ο Ν. ΜΙΧΟΣ»)
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΜΑΡΤΥΡΑΣ Ε (εμφανίζεται κείμενο το οποίο ταυτόχρονα διαβάζεται)
Έχει μάθει ότι ο Μίχος προωθούσε όπλα σε διάφορα μέλη της οργάνωσης και όταν λέει  
προωθούσε  δεν  εννοεί  διέθετε  δωρεάν  αλλά  τα  πουλούσε  έναντι  τιμήματος.   Έχει  
ακούσει επίσης ότι γίνονταν βολές με πυροβόλα όπλα σε ερημική περιοχή της Παλαιάς  
Πεντέλης.  
Τίτλος σε όλη την οθόνη:  ΑΠΕΙΛΕΣ ΚΑΤΑΓΓΕΛΛΕΙ Ο ΑΠΟΣΤΡΑΤΟΣ
(Τίτλος στο κάτω μέρος της οθόνης :   ΜΑΡΤΥΡΑΣ  Ε:  «ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΗΣ  ΓΙΑ 
ΕΠΙΘΕΣΕΙΣ ΜΕ ΜΑΧΑΙΡΙ Ο Ν. ΜΙΧΟΣ»)
Γραμματοσειρά  στο  κάτω  μέρος  της  οθόνης:   ΑΠΕΙΛΕΣ  ΚΑΤΑΓΓΕΛΛΕΙ  Ο 
ΑΠΟΣΤΡΑΤΟΣ
Σπικάζ:  Την  ψυχολογική  βία  των  μελών  της  οργάνωσης  δέχτηκε  ο  απόστρατος  
αξιωματικός που αφέθηκε ελεύθερος μετά την απολογία του στον ανακριτή.  Αν και  
κατηγορούμενος δέχτηκε απειλές γιατί όπως λέει ο κυρίαρχος στόχος της οργάνωσης  
ήταν να διασωθεί πάση θυσία ο πυρήνας της Νίκαιας, έστω και αν ο ίδιος κατέληγε στη  
φυλακή.
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ΤΙ ΕΙΠΕ Ο Γ. ΔΗΜΟΥ
Πίστεψε ότι θα του κάνουν κακό και φοβόταν ότι θα τον σκοτώσουν.  Είχε θολώσει το  
μυαλό του.  Πήρε τα φάρμακά του και έφυγε, χωρίς να πει σε κανέναν τίποτα.  Στη  
σύζυγό του, που τον ρώτησε που πηγαίνει, είπε ότι πάει για δουλειά και έκτοτε κοιμόταν  
σε παγκάκια στην Αθήνα και στον Πειραιά.  Γυρνούσε στους δρόμους.  Δεν μπορούσε  
να καταλάβει, για ποιο λόγο αυτός ο άνθρωπος ήθελε να καταστρέψει την οικογένειά  
του, σκοτώνοντάς τον.  Δεν ήξερε που να κατευθυνθεί για να βρει προστασία, την οποία  
εντέλει ζήτησε από τον δικηγόρο του.
Σπικάζ:  Ο απόστρατος είχε προσεγγίσει  τη Χρυσή Αυγή για να συμμετάσχει,  όπως  
είπε, στη διανομή των τροφίμων.  
Γραμματοσειρά στο κάτω μέρος  της  οθόνης:   ΦΡΙΚΗ ΜΕ ΤΙΣ ΑΠΟΚΑΛΥΨΕΙΣ 
ΤΟΥ ΜΑΡΤΥΡΑ Ε
Παρουσιάστρια:  Κάτια θα παρακολουθήσουμε και στη συνέχεια του δελτίου μας 
πήραμε ήδη μία γεύση, αδιανόητα πράγματα, απ’ αυτά που λένε οι μάρτυρες, λένε ότι 
τους  κάνανε  εκπαίδευση  μέσω  βασανιστηρίων  προκειμένου  μετά  να  μάθουν  να 
σκοτώνουν, να καίνε ανθρώπους με καπνογόνα, τρελαίνεσαι.  
Κα Μακρή:  Τώρα δεν ξέρω Μάρα αν θα μπαίνανε με τα τανκς στη Βουλή, ξέρω 
σίγουρα ότι μπαίνανε μέσα στα σπίτια με τα μαχαίρια.  Αυτό πια το δηλώνουν οι 
ίδιοι,  το λένε σε κάθε τόνο, είναι  και υπεύθυνοι  για τις  πράξεις  τους γιατί και οι 
μάρτυρες, αξίζει να το σημειώσουμε αυτό, μετείχαν όπως οι ίδιοι λένε, σε πολλές από 
αυτές  τις  επιθέσεις.   Άρα  θα  υποστούν  και  οι  ίδιοι  τις  συνέπειες,  απλώς  ζητάνε 
ευνοϊκότερη  μεταχείριση,  δεν  είναι  τίποτα  καλοί  άνθρωποι  που ξαφνικά  άλλαξαν 
θρησκεία και είδαν το φως το αληθινό.  
Παρουσιάστρια:  Όχι, απλώς σπάει η ομερτά βλέποντας
Κα Μακρή:  Ακριβώς.  
Παρουσιάστρια:  να οδηγείται στη φυλακή ο ένας μετά τον άλλον.
Κα Μακρή:  Ακριβώς.  Σπάει η ομερτά, λέει παρακαλώ κάντε με προστατευόμενο 
μάρτυρα και δώστε μου και μία ευνοϊκότερη ποινή όπως έκανε και ο Ζήγρας στον 
Άκη για να το συνδέσουν με το προηγούμενο θέμα.  Γι’ αυτό λοιπόν λένε ονόματα, 
διευθύνσεις,  γενεαλογικά  δέντρα,  τηλέφωνα,  προσπαθώντας  και  οι  ίδιοι  ν’ 
αποδείξουν την αξιοπιστία τους.  Τώρα τι μαθαίνει κανείς από όλα αυτά γιατί εγώ 
πραγματικά τρίβω τα μάτια μου.  Λέω δεν μπορεί να συνέβαιναν δίπλα μας αυτά και 
να μην τα ’χαμε καταλάβει.   Οι ίδιοι λοιπόν λένε  ότι  δεν τους βάζανε σε τίποτα 
πούλμαν να τους πάνε στα Σάλωνα να σφάξουν τ’ αρνιά, ο στενός πυρήνας ανά την 
Ελλάδα  ήταν  τριακόσια  άτομα.   Αυτοί  εκπαιδεύονταν  με  τα  μαχαίρια,  τους 
πυροκροτητές,  τις  κροτίδες  κτλ.   Όλοι  οι  υπόλοιποι  ήτανε  πρόβατα  που  απλώς 
ακολουθούσανε. (Γραμματοσειρά στο κάτω μέρος της οθόνης «ΕΚΠΑΙΔΕΥΟΝΤΑΝ 
ΝΑ ΚΑΙΝΕ ΑΝΘΡΩΠΟΥΣ ΖΩΝΤΑΝΟΥΣ») Πρόβατα.  Λύκοι τέλος πάντων που 
απλώς ακολουθούσανε.  Τριακόσιοι με τετρακόσιοι ήτανε ο πανελλαδικός πυρήνας 
που ήταν έτοιμοι για όλα.  Και τι εννοώ έτοιμοι για όλα.  Μέσα απ’ τις καταθέσεις 
και  τις  μαρτυρίες  τους  εκπαίδευαν  πώς  να  ρίχνουν  μια  μαχαιριά  και  να  ’ναι  η 
θανατηφόρα.  Να μην υπάρχει δεύτερη, στην καρδιά κατευθείαν.  Πώς να κάψουν 
ανθρώπους ζωντανούς με καπνογόνα.  Πώς να δέρνουν χωρίς να σπάει το κοντάρι της 
σημαίας, το οποίο μετέτρεπαν σε φονικό όπλο σε μαζικές επιθέσεις κατά πλήθους 
όπως λένε.  Πήγαιναν στα Μέγαρα και εκπαιδεύονταν για να ξέρουν λέει να κόβουν 
καρωτίδα, γι’  αυτό εκπαιδεύονταν σε αρνί.   (Γραμματοσειρά στο κάτω μέρος της 
οθόνης «ΕΣΦΑΖΑΝ ΑΡΝΙΑ ΓΙΑ ΝΑ ΜΑΘΟΥΝ ΝΑ ΚΟΒΟΥΝ ΚΑΡΩΤΙΔΕΣ»)  Το 
καταλαβαίνουμε ότι όλα αυτά με το που τα ακούς σου προκαλούν μια φρίκη.  Λένε 
όμως και άλλα.  Το Εφετείο το 2009 ο Κασιδιάρης, Παναγιώταρος, Μίχος και Λαγός, 
κατά το μάρτυρα, την αξιοπιστία του οποίου κρίνει το δικαστήριο, και αν κρίνουμε 
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από το ότι το στέλνουν στη Βουλή, τους κρίνει ως αξιόπιστους, πήγαν απέναντι και 
πέταγαν από πάνω τις κροτίδες, οι οποίες ήταν περίπου όποιον πάρει ο χάρος.  Γιατί  
δεν βλέπανε, ήταν ένα χτύπημα τυφλό.  Κι είχε πολλούς τραυματίες μετανάστες το 
2009.  Στη Νίκαια μπήκαν μέσα σ’ ένα σπίτι, καθάρισαν μία οικογένεια, στο ξύλο 
εννοώ,  και  τους  πήρε  ο  Γερμενής  να  τους  συγχαρεί.   Κάθε  Σάββατο  λέει  άλλος 
μάρτυρας ότι μαζεύονταν η κλειστή ομάδα πάντα στις τοπικές οργανώσεις και λέγανε 
πόσους μετανάστες έδειραν την βδομάδα.  Λοιπόν.  
Παρουσιάστρια:  Και παίρνανε συγχαρητήρια.
Κα  Μακρή:  Και  παίρνανε  φυσικά  συγχαρητήρια  γιατί  όποιος  είχε  δείρει  τους 
περισσότερους φαντάζομαι είχε μια καλύτερη εκπαίδευση, ένα καλύτερο χαρτζιλίκι, 
δεν ξέρω ακριβώς τι.  Τώρα κάτι που έχει σημασία, το σχολίασες και εσύ και ο Νίκος  
και ο Γιώργος πριν.  Από τις καταθέσεις λένε οι εισαγγελικές αρχές μέχρι στιγμής 
ακούγονται  τα  ονόματα  και  δένονται  σε  συγκεκριμένους  ρόλους  και  υποθέσεις, 
δεκαπέντε από τους δεκαοκτώ βουλευτές της Χρυσής Αυγής.  Μένουν έξω δύο-τρεις 
περιφερειακοί  βουλευτές  που  δεν  τους  κατονομάζει  κανείς.   Και  μόνο  απ’  αυτό 
λοιπόν, αν επιβεβαιωθεί, καταλαβαίνουμε ποιο είναι το δικαστικό, αλλά κυρίως το 
πολιτικό μέλλον της Χρυσής Αυγής.  (Τίτλος στο κάτω μέρος της οθόνης:  ΝΕΕΣ 
ΜΑΡΤΥΡΙΕΣ «ΚΑΙΝΕ» ΜΙΧΑΛΟΛΙΑΚΟ, ΚΑΣΙΔΙΑΡΗ ΚΑΙ ΛΑΓΟ)
Παρουσιάστρια:  Χειρότερα και από υπόκοσμο.  Για όλους και για όλα μίλησε στους 
ανακριτές ο προστατευόμενος μάρτυρας Γ.  Για τον οπλισμό που ισχυρίζεται ότι έχει 
η  Χρυσή  Αυγή,  για  την  εκπαίδευση  των  ταγμάτων  εφόδου,  για  τον  ρόλο  των 
βουλευτών και για τις επιθέσεις που χαρακτηρίζει δολοφονικές σε αλλοδαπούς.  
Τίτλος στην οθόνη:  «ΤΟΥΣ ΜΑΘΑΙΝΑΝ ΝΑ ΣΚΟΤΩΝΟΥΝ»
Τίτλος  στο  κάτω μέρος  της  οθόνης;   ΚΑΤΑΘΕΣΗ-ΦΩΤΙΑ ΡΙΧΝΕΙ ΦΩΣ ΣΤΗΝ 
ΕΓΚΛΗΜΑΤΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΤΗΣ ΧΡΥΣΗΣ ΑΥΓΗΣ
Σπικάζ:  Τα όσα φέρεται να ισχυρίστηκε στους ανακριτές ο προστατευόμενος μάρτυρας  
Γ μόνο φρίκη προκαλούν.  Μεταξύ άλλων αποκαλύπτει και την στρατιωτική ιεραρχία  
στη Χρυσή Αυγή.
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΜΑΡΤΥΡΑΣ Γ (εμφανίζεται κείμενο το οποίο διαβάζεται)
Η  ένταξή  του  έγινε  μετά  από  σωρεία  δοκιμασιών,  ψυχικών  και  σωματικών.   Οι  
σωματικές δοκιμασίες περιλάμβαναν βασανιστήρια, τα οποία αποκαλούσαν «σωματική  
βελτίωση».  Στις δοκιμασίες αυτές τους γρονθοκοπούσαν, τους χτύπαγαν με  glop και  
τους  μάθαιναν  τακτικές  επίθεσης,  άμυνας  και  διάφορες  μεθόδους  διάπραξης  
εγκλημάτων (π.χ. πώς να ρίχνουν μαχαιριές με θανατηφόρο αποτέλεσμα, πώς μπορούν  
να  κάψουν  ανθρώπους  ζωντανούς  με  καπνογόνα.   Στην  ένταξη  του  Τάγματος  και  
αρχικά  Λοχαγός  του  Τάγματος  εκείνη  την  περίοδο  βρισκόταν  ο  βουλευτής  της  Β΄  
Περιφέρειας Αθηνών Γεώργιος Γερμενής.  Ο συγκεκριμένος στη συνέχεια προήχθη σε  
Ταγματάρχη.  
Τίτλος στην οθόνη:  «ΕΚΑΝΑΝ ΣΚΟΠΟΒΟΛΗ ΜΕ ΚΑΘΕ ΤΥΠΟ ΟΠΛΟΥ»
(παραμένει ο τίτλος στο κάτω μέρος της οθόνης)
Λεζάντα:  ΕΚΑΝΑΝ ΣΚΟΠΟΒΟΛΗ ΜΕ ΚΑΘΕ ΤΥΠΟ ΟΠΛΟΥ
Σπικάζ:  Η εκπαίδευση περιλάμβανε και σκοποβολή.  Ανάμεσά τους ήταν και ένας  
αστυνομικός.
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΜΑΡΤΥΡΑΣ Γ (εμφανίζονται κείμενα στην οθόνη τα οποία διαβάζονται)
Κάθε  Σαββατοκύριακο  έκαναν  συντηρητικές  εκπαιδεύσεις.   Μία  από  αυτές  ήταν  
εκπαίδευση σκοποβολής σε ανοιχτό χώρο δίπλα από το σκοπευτήριο στο Χαϊδάρι, ώστε  
να μην τραβήξουν οι δικοί τους πυροβολισμοί την προσοχή της Αστυνομίας.  Στη βολή  
συμμετείχαν περίπου είκοσι άτομα, γυναίκες και άνδρες, εκ των οποίων ένας υπηρετεί  
στην Ελληνική Αστυνομία.  
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΜΑΡΤΥΡΑΣ Γ

27

ΑΔΑ: ΒΛΓΦΙΜΕ-ΗΦ4



Θυμάται ότι  ο Αστυνομικός έφερε μαζί του πιστόλι τύπου  Glock 9mm, με το οποίο  
έριξαν όλοι και επίσης εκπαιδεύτηκαν στη σκοποβολή με υποπολυβόλο τύπου Scorpion 
και ένα 45άρι πιστόλι, κλασικό και πιθανώς στρατιωτικού τύπου.  
Σπικάζ:  Μάλιστα για να μην κινούν υποψίες εκτιμάται ότι επέλεγαν και οργανωμένους  
σκοπευτικούς συλλόγους.  
(Γραμματοσειρά στο κάτω μέρος της οθόνης :   «ΟΙ  ΧΡΥΣΑΥΓΙΤΕΣ  ΕΠΕΛΕΞΑΝ 
ΟΡΓΑΝΩΜΕΝΟΥΣ ΣΚΟΠΕΥΤΙΚΟΥΣ ΣΥΛΛΟΓΟΥΣ»)
Π. Κανελάκης-Πρόεδρος Σκοπευτικής Ομοσπονδίας Ελλάδος:  Η Ομοσπονδία δεν  
ελέγχει  τα  κοινωνικά  φρονήματα  ή  τα  πολιτικά  πιστεύω  των  Συλλόγων  που  
εγγράφονται σε αυτήν.  Δεν υπάρχει ενδυματολογικό πρωτόκολλο στο Σωματείο αλλά  
δεν απαγορεύεται να έχει παραλλαγή κανένας από (;).  
Τίτλος  στην  οθόνη:   «ΤΟ  ΟΠΛΟΣΤΑΣΙΟ  ΣΤΗ  ΧΡΥΣΗΣ  ΑΥΓΗΣ»  (η 
γραμματοσειρά στο κάτω μέρος της οθόνης παραμένει)
Γραμματοσειρά στο κάτω μέρος της οθόνης:  «ΤΟ ΟΠΛΟΣΤΑΣΙΟ ΤΗΣ ΧΡΥΣΗΣ 
ΑΥΓΗΣ»
Σπικάζ:  Ο  προστατευόμενος  μάρτυρας  φέρεται  να  υπέδειξε  και  τον  χώρο  που  
βρισκόταν και το οπλοστάσιο της Χρυσής Αυγής.  
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΜΑΡΤΥΡΑΣ Γ (εμφανίζεται κείμενο που ταυτόχρονα διαβάζεται)
Ανακριτής:  Τι ξέρει για την ύπαρξη όπλων στη Χρυσή Αυγή;
Γνωρίζει ότι με εντολή του Πατέλη μετέφεραν κοντάρια, ασπίδες, πιστόλια, πιστόλια  
εκτόξευσης ναυτικών φωτοβολίδων, ναυτικές φωτοβολίδες, κροτίδες κ.α. σε αποθήκη η  
οποία βρίσκεται στην περιοχή του Ασπρόπυργου, πίσω από τις αποθήκες της εταιρείας  
επίπλων… κοντά στη Αττική Οδό.  Η αποθήκη ήταν περίπου 100 – 150 τ.μ. και τα  
κλειδιά της είχε ο Πατέλης.
Σπικάζ:  Οι  αστυνομικοί  της  Αντιτρομοκρατικής  έκαναν  έρευνες  χωρίς  όμως  να  
εντοπίσουν κάτι.
Τίτλος στην οθόνη:  «ΕΛΕΓΧΟΥΝ ΤΟ ΠΑΡΕΛΘΟΝ ΤΩΝ ΥΠΟΣΤΗΡΙΚΤΩΝ» (στο 
κάτω μέρος παραμένει το ίδιο)
Γραμματοσειρά στο κάτω μέρος της οθόνης («ΕΛΕΓΧΟΥΝ ΤΟ ΠΑΡΕΛΘΟΝ ΤΩΝ 
ΥΠΟΣΤΗΡΙΚΤΩΝ ΤΗΣ ΧΡΥΣΗΣ ΑΥΓΗΣ»)
Σπικάζ:  Για  να  γίνει  κάποιος  υποστηρικτής  ισχυρίζεται  ο  μάρτυρας  ελέγχεται  το  
κομματικό του παρελθόν.  
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΜΑΡΤΥΡΑΣ Γ (εμφανίζεται κείμενο το οποίο ταυτόχρονα διαβάζεται)
Σε μία περίπτωση είχε πάει στα γραφεία της Χρυσής Αυγής στη Νίκαια άνδρας, ηλικίας  
περίπου 50 ετών, ο οποίος μετά από λίγες ημέρες αποκαλύφθηκε από μέλη ότι  στο  
παρελθόν ήταν υποστηρικτής του ΚΚΕ.  Όπως έμαθα ο άνθρωπος αυτός ξυλοκοπήθηκε  
άγρια και χτυπήθηκε με glop πτυσσόμενου τύπου.  Ο μετέπειτα βουλευτής Λαγός ήταν  
πάντα ενήμερος για τις επιθέσεις πέριξ των περιοχών του Πειραιά.  
Τίτλος  στην οθόνη:   «ΕΙΧΑΝ ΔΟΛΟΦΟΝΙΚΟ ΣΚΟΠΟ ΟΙ ΕΠΙΘΕΣΕΙΣ ΣΤΟΥΣ 
ΜΕΤΑΝΑΣΤΕΣ»
(Τίτλος  στο  κάτω  μέρος  της  οθόνης:   «ΕΛΕΓΧΟΥΝ  ΤΟ  ΠΑΡΕΛΘΟΝ  ΤΩΝ 
ΥΠΟΣΤΗΡΙΚΤΩΝ ΤΗΣ ΧΡΥΣΗΣ ΑΥΓΗΣ»)
Σπικάζ:  Ο μάρτυρας Γ φέρεται να είπε στον ανακριτή ότι σκοπός τους δεν ήταν να  
εκφοβίσουν αλλά να δολοφονήσουν τους μετανάστες.
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΜΑΡΤΥΡΑΣ Γ (εμφανίζεται και σε κείμενο)
Όλες  οι  επιθέσεις  προς  τους  μετανάστες  δεν  είχαν  σκοπό  εκφοβιστικό,  αλλά  
δολοφονικό, αφού πέταγαν αναμμένα καπνογόνα αφού πέταγαν αναμμένα καπνογόνα  
στο  κρεβάτι  τους  την  ώρα  που  κοιμόντουσαν,  με  κίνδυνο  να  σκοτωθούν,  να  
τραυματιστούν  βαριά  ή  να  προκληθεί  πυρκαγιά.   Σε  πολλές  περιπτώσεις  τους  
υποδείκνυαν  σπίτια  μεταναστών  και  τους  έλεγαν  να  εκσφενδονίσουν  από  ασφαλή  
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απόσταση ναυτικές φωτοβολίδες, γνωρίζοντας ότι από απόσταση 400  μέτρων φεύγουν  
ευθύβολα.
Τίτλος  στην  οθόνη:   «Ο  «ΤΑΣΑΡΑΣ»  ΕΔΩΣΕ  ΤΗΝ  ΕΝΤΟΛΗ  ΓΙΑ  ΤΟΥΣ 
ΑΙΓΥΠΤΙΟΥΣ»
(Τίτλος στο κάτω μέρος της οθόνης:  ΜΑΡΤΥΡΑΣ Γ:  «ΣΚΟΠΟΣ ΤΗΣ Χ.Α. ΕΙΝΑΙ 
ΝΑ ΔΟΛΟΦΟΝΗΣΕΙ ΤΟΥΣ ΜΕΤΑΝΑΣΤΕΣ»)
Λεζάντα:   ΚΑΤΑΘΕΣΗ-ΦΩΤΙΑ ΡΙΧΝΕΙ  ΦΩΣ ΣΤΗΝ ΕΓΚΛΗΜΑΤΙΚΗ ΔΡΑΣΗ 
ΤΗΣ ΧΡΥΣΗΣ ΑΥΓΗΣ
Σπικάζ:  Ο προστατευόμενος μάρτυρας μίλησε και για τον άνθρωπο που έδωσε την  
εντολή για τον ξυλοδαρμό των αιγύπτιων ψαράδων.  
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΜΑΡΤΥΡΑΣ Γ (εμφανίζεται και σε κείμενο)
Στην επίθεση που έγινε στους Αιγύπτιους στην Ιχθυόσκαλα τον Ιούνιο του 2012 την  
εντολή είχε δώσει ο «Τασάρας», του οποίου δεν γνωρίζει τα ακριβή στοιχεία και που  
έχει ένα τατουάζ με το Μαίανδρο ως περιβραχιόνιο.  Μάλλον ο «Τασάρας» είχε κάποια  
θέση ευθύνης στον τομέα στο Πέραμα.  Μετά το περιστατικό πήγε ο «Τασάρας» στα  
γραφεία της Χ.Α.  στην Νίκαια και είπε στον Πατέλη «τους γ….».  
Σπικάζ:  Ο πυρηνάρχης του Περάματος Τάσος Πανταζής μετά την απολογία του στους  
ανακριτές  σήμερα  προφυλακίστηκε.   Πρόκειται  για  την  έβδομη  μέχρι  στιγμής  
προφυλάκιση για την Χρυσή Αυγή.  
Αλλάζει  το  θέμα  και  πηγαίνει  στο  θέμα  του  κινδύνου  αναταραχών  στις  φυλακές 
Κορυδαλλού εξαιτίας της φυλάκισης εκεί του Γραμματέα της Χρυσής Αυγής Νίκου 
Μιχαλολιάκου,  απόσπασμα  συνέντευξη  του  βουλευτή  Κασιδιάρη  στην  εφημερίδα 
Newsbomb, απόσπασμα από συνέντευξή του, την επίσκεψη Ζαρούλια και Ουρανίας 
Μιχαλολιάκου στο Νίκο Μιχαλολιάκο.  
Ένδειξη:  0:19:41
Παρουσιάστρια:  Νέα τροπή στην υπόθεση της δολοφονίας του Παύλου Φύσσα δίνει 
η μαρτυρία ανθρώπου που φέρεται να υποστήριξε πως η δολοφονία του 34χρονου 
ήταν σχεδιασμένη εδώ και καιρό από τη Χρυσή Αυγή με εντολή που είχε δοθεί εν 
γνώσει του Νίκου Μιχαλολιάκου και του Ηλία Κασιδιάρη.  Άποψη που φαίνεται να 
υποστηρίζει ο δικηγόρος της οικογένειας αλλά και φίλοι του 34χρονου μουσικού.  
Τίτλος στο κάτω μέρος της οθόνης:  ΜΑΡΤΥΡΙΑ – ΣΟΚ:  Ο ΜΙΧΑΛΟΛΙΑΚΟΣ ΚΑΙ 
Ο ΚΑΣΙΔΙΑΡΗΣ ΓΝΩΡΙΖΑΝ ΓΙΑ ΤΗ ΔΟΛΟΦΟΝΙΑ ΤΟΥ Π. ΦΥΣΣΑ
Σπικάζ:  Η δολοφονία του Παύλου Φύσσα ήταν προμελετημένη αφού υπήρχε εντολή  
εδώ και καιρό να σκοτώσουν τον 34χρονο.  Μία εντολή που γνώριζαν τόσο ο Νίκος  
Μιχαλολιάκος  όσο  και  ο  Ηλίας  Κασιδιάρης  φέρεται  να  υποστήριξε  ο  τρίτος  
προστατευόμενος μάρτυρας στους ανακριτές.  
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΜΑΡΤΥΡΑΣ Γ (εμφανίζεται και κείμενο)
Ξέρει όμως ότι ο Παύλος Φύσσας ήταν στόχος της Χ.Α. στην περιοχή του Πειραιά και  
υπήρχε κεντρική εντολή από το βουλευτή της Χ.Α. Ιωάννη Λαγό, να τον φάνε όπου τον  
βρούνε  εν  γνώσει  του  Η.  Κασιδιάρη  και  πάντοτε  με  την  έγκριση  του  Νίκου  
Μιχαλολιάκου.
Σπικάζ:  Ο δικηγόρος της οικογένειας Φύσσα επιβεβαίωσε στο star αυτή την μαρτυρία  
και μάλιστα υποστηρίζει ότι η στοχοποίηση του Παύλου Φύσσα από τη Χρυσή Αυγή  
υπήρχε εδώ και καιρό.
Δήλωση:  Ήτανε γνωστό ότι ήτανε στοχοποιημένος πριν πολύ καιρό.  Έτσι.  Από κει  
και πέρα όμως κανείς δεν πίστευε ότι θα έφταναν και στο έγκλημα.
Σπικάζ:  Ο Παύλος Φύσσας τους ενοχλούσε με τα τραγούδια του λένε οι φίλοι του από  
την πρώτη στιγμή και μάλιστα επιμένουν και αυτοί στην στοχοποίηση του 34χρονου  
μουσικού από τα μέλη της Χρυσής Αυγής.  
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Πέτρος  Πουντίδης,  φίλος  Παύλου  Φύσσα:  Μελετημένο  είναι,  προμελετημένο.  
Βγαίνουνε τα τάγματα εφόδου και ανάλογα κοιτάνε ποιος μας την έχει πει, πάμε να τον  
σκοτώσουμε.  Τι ήταν ο Παύλος, ήταν ένα παιδί που φαινόταν το πρόσωπό του, ήτανε  
στοχοποιημένος.
Σπικάζ:  Ο μουσικός Νικήτας Κλιντ στη συνέντευξη τύπου που είχε δοθεί μετά την  
δολοφονία του Παύλου Φύσσα είχε μιλήσει για τη δολοφονία του φίλου του Παύλου.
Νικήτας Κλιντ,  μουσικός:  Αυτό που φοβούνται  οι  ναζιστές  και οι  φασίστες  είναι  
άνθρωποι όπως ο Παύλος που λέει στους φίλους του φυγέτε εσείς και θα πάω εγώ να  
τους σταματήσω με τα λόγια.
Σπικάζ:  Η μαρτυρία  αυτή πάντως  δίνει  νέα  τροπή στην  υπόθεση δολοφονίας  του  
Παύλου  Φύσσα  και  ο  δικηγόρος  της  οικογένειας,  του  34χρονου  πιστεύει  ότι  οι  
καταθέσεις θα φέρουν στο φως και νέα στοιχεία.  
Συνεχίζουν με τα ευρήματα από το enikos.gr σε δημοσκόπηση για τη Χρυσή Αυγή. 
Ένδειξη:  0:30:42
Παρουσιάστρια:  Μέχρι και για ανοιχτά συμβόλαια θανάτου μίλησε στον ανακριτή ο 
τρίτος  προστατευόμενος  μάρτυρας  για  την  υπόθεση  της  Χρυσής  Αυγής.   Στο 
στόχαστρο του Νίκου Μιχαλολιάκου είχε μπει ένα από τα παλιά ηγετικά στελέχη της 
οργάνωσης,  ο  Αντώνης  Ανδρουτσόπουλος,  γνωστός  ως  Περίανδρος.   Μάλιστα  ο 
μάρτυρας είπε σύμφωνα με πληροφορίες στον ανακριτή και για ένα ακόμη άτομο ότι 
είχανε εντολή να τους καθαρίσουνε.  
Γραμματοσειρά  στο  κάτω  μέρος  της  οθόνης:   ΤΑ  ΑΝΟΙΧΤΑ  ΣΥΜΒΟΛΑΙΑ 
ΘΑΝΑΤΟΥ ΚΑΙ ΟΙ «ΣΤΟΧΟΙ» ΤΗΣ ΧΡΥΣΗΣ ΑΥΓΗΣ
Σπικάζ:  Μία  ακόμη  πιο  σκοτεινή  πλευρά  της  Χρυσής  Αυγής  δίνει  ο  τρίτος  
προστατευόμενος  μάρτυρας  σύμφωνα  με  πληροφορίες  στον  ανακριτή.   Μίλησε  για  
ανοιχτά συμβόλαια θανάτου, μίλησε για ρητές εντολές που είχε η ομάδα του για παλιά  
στελέχη  της  οργάνωσης.   Φαίνεται  από  τα  όσα  υποστηρίζει  ο  μάρτυρας  ότι  στο  
στόχαστρο  του  Νίκου  Μιχαλολιάκου  είχε  μπει  ο  Αντώνης  Ανδρουτσόπουλος.   Μια  
ηγετική φυσιογνωμία για τα παλιά στελέχη της οργάνωσης, γνωστός ως Περίανδρος.
Γραμματοσειρά στο κάτω μέρος της οθόνης:  ΜΑΡΤΥΡΑΣ Γ:  «ΟΙ ΧΡΥΣΑΥΓΙΤΕΣ 
ΕΙΧΑΝ ΕΝΤΟΛΗ ΝΑ ΕΞΑΦΑΝΙΣΟΥΝ ΤΟΝ «ΠΕΡΙΑΝΔΡΟ»
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΜΑΡΤΥΡΑΣ Γ (εμφανίζεται κείμενο επί της οθόνης, το οποίο διαβάζεται)
Από την οργάνωση τους είχαν πει ότι είχε δοθεί εντολή από τον ίδιο τον Μιχαλολιάκο  
όπου βρούνε τον Ανδρουτσόπουλο ή «Περίανδρο», καθώς και τον Πλαπούτα, παλιό  
λοχαγό της  Χρυσής  Αυγής  «να τους  καθαρίσουν».   Ειδικά  για  τον  «Περίανδρο» η  
εντολή  ήταν  ρητή,  να  τον  εξαφανίσουνε  γιατί  στρεφόταν  κατά  της  Χ.Α.  μετά  την  
αποφυλάκισή του.  
Σπικάζ:  Ο Αντώνης Ανδρουτσόπουλος  υπήρξε  μια  εξέχουσα  μορφή για  τη  Χρυσή  
Αυγή.   Περίπου 20 χρόνια μετά έδωσε μία άλλη εικόνα για την οργάνωση που όπως  
υποστήριξε στη  Realnews είχε θυσιάσει τη νιότη, την ελευθερία και το αίμα του για  
αυτήν.  
Realnews
ΠΕΡΙΑΝΔΡΟΣ ΑΝΔΡΟΥΤΣΟΠΟΥΛΟΣ (Εμφανίζεται κείμενο το οποίο διαβάζεται)
Σήμερα, υπό συνθήκες οικονομικής κρίσεως και κομματικής ατιμίας, η Χρυσή Αυγή  
καλείται να εξυψώσει το πατριωτικό αίσθημα.  Όμως, υπολείπεται πολιτισμού.  Άνευ  
αρετής,  τιμής  και  πνευματικών  χαρισμάτων,  έχει  δράση  αριστερή,  πληβεία  και  
εκλογοθηρική.  
Σπικάζ:  Ο Αντώνης Ανδρουτσόπουλος υπήρξε πρότυπο των εθνικιστών τη δεκαετία  
του 90 και εκείνη την εποχή το αντίπαλο δέος για τον Νίκο Μιχαλολιάκο.  Το 1998  
όμως κατηγορήθηκε για δολοφονική επίθεση κατά φοιτητών.  Το 2009 καταδικάστηκε  

30

ΑΔΑ: ΒΛΓΦΙΜΕ-ΗΦ4



σε  δώδεκα  χρόνια  ποινή  φυλάκισης.   Πάντα  υποστήριζε  ότι  ήταν  αθώος.   Όταν  
αποφυλακίστηκε όμως είπε για τους πρώην συναγωνιστές του.
Realnews
ΠΕΡΙΑΝΔΡΟΣ ΑΝΔΡΟΥΤΣΟΠΟΥΛΟΣ (Εμφανίζεται κείμενο το οποίο διαβάζεται)
Με είχαν πεταμένο όλα αυτά τα χρόνια και ούτε που ασχολήθηκαν αν ζω ή πεθαίνω.  
Με  άφησαν  στη  φυλακή  γνωρίζοντας  ότι  δεν  μπορούσα  μέσα  από  το  κελί  να  
διαχειριστώ το πολιτικό μου παρελθόν και πόνταραν στην αντρική μου τιμή ότι δεν θα  
αποκαλύψω ποιοι επιτέθηκαν και τραυμάτισαν σοβαρά τον φοιτητή.  
Σπικάζ:  Μάλιστα είχε αναφέρει το όνομα του βουλευτή Ηλία Παναγιώταρου.
Realnews
ΠΕΡΙΑΝΔΡΟΣ ΑΝΔΡΟΥΤΣΟΠΟΥΛΟΣ (εμφανίζεται κείμενο το οποίο διαβάζεται)
Δεν φτάνει που τα πήρα όλα επάνω μου και ούτε καν ενδιαφέρθηκαν να πατήσουν στο  
δικαστήριο, έχουν και το θράσος να λένε ότι έκανα αλισβερίσι με τους δικαστές για να  
μου μειώσουν την ποινή.  Ντροπή τους, ειδικά για τον αχάριστο Παναγιώταρο, που  
γνωρίζει από πρώτο χέρι τι έγινε στο επεισόδιο του 1998.  
Παρουσιάστρια:  Ο Ηλίας Παναγιώταρος ήταν αυτός που διακινούσε τον εξοπλισμό 
των μελών της Χρυσής Αυγής σύμφωνα με μαρτυρίες.  Πρώην μέλη του κόμματος 
κατέθεσαν  στον  ανακριτή  ότι  ο  βουλευτής  διατηρούσε  κατάστημα  στο  οποίο 
πουλούσε ρούχα και ρόπαλα, αποκομίζοντας τεράστια κέρδη όπως ισχυρίζονται.
Γραμματοσειρά στο κάτω μέρος  της  οθόνης:    ΝΕΑ ΣΤΟΙΧΕΙΑ – ΦΩΤΙΑ ΑΠΟ 
ΠΡΩΗΝ ΜΕΛΗ ΤΗΣ ΧΡΥΣΗΣ ΑΥΓΗΣ
Ρεπορτάζ:  Όλο  και  περισσότερα  είναι  τα  στοιχεία  που  έχουν  στα  χέρια  τους  οι  
ανακριτές για τη δράση της Χρυσής Αυγής.  Ένας ένας οι μάρτυρες μιλούν για τον  
ξεχωριστό ρόλο που είχε αναλάβει ο κάθε βουλευτής.
Τίτλος στην οθόνη «Ο ΠΑΝΑΓΙΩΤΑΡΟΣ ΕΧΕΙ ΒΓΑΛΕΙ ΠΟΛΛΑ ΛΕΦΤΑ…» (ο 
τίτλος στο κάτω μέρος της οθόνης παραμένει ως έχει)
Τίτλος στο κάτω μέρος της οθόνης: «Ο ΠΑΝΑΓΙΩΤΑΡΟΣ ΕΧΕΙ ΒΓΑΛΕΙ ΠΟΛΛΑ 
ΛΕΦΤΑ ΑΠΟ ΤΙΣ ΣΤΟΛΕΣ ΤΗΣ ΧΡΥΣΗΣ ΑΥΓΗΣ»
Ρεπορτάζ:  Ο Ηλίας  Παναγιώταρος  ήταν  ο βασικός προμηθευτής  εξοπλισμού  των  
μελών  της  Χρυσής  Αυγής  όπως  κατέθεσαν  δύο  μάρτυρες.   Αποκαλύπτουν  ότι  ο  
βουλευτής  διατηρούσε  κατάστημα  στο  οποίο  τύπωνε  μπλουζάκια,  πουλούσε  τζάκετ,  
άρβυλα, ακόμη και ρόπαλα.
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΜΑΡΤΥΡΑΣ Δ (παρουσιάζεται κείμενο το οποίο διαβάζεται)
Τα στελέχη του κόμματος φέρουν την προβλεπόμενη στολή, δηλαδή μαύρο μπλουζάκι  
με το λογότυπο της Χ.Α., σκούρο μπλε μπουφάν το χειμώνα τύπου  flight, παντελόνι  
παραλλαγής  μπλε,  όπως  της  Αστυνομίας  και  άρβυλα.   Τις  στολές  αυτές  ξέρει  ότι  
προμηθεύεται η οργάνωση από καταστήματα του Ηλία Παναγιώταρου, ο οποίος έχει  
βγάλει πάρα πολλά λεφτά από τη διάθεση του υλικού των στολών.
Ρεπορτάζ:  Ο βουλευτής μάλιστα σε ομιλία του στη Νίκαια έκανε και διαφήμιση της  
διάσημης,  όπως  είπε,  στολής  της  Χρυσής  Αυγής  (ακολουθεί  απόσπασμα  από  το  
συγκεκριμένο μέρος της ομιλίας του Η. Παναγιώταρου).
ΤΙ  ΕΙΠΕ  Ο  ΜΑΡΤΥΡΑΣ  Δ (παρουσιάζεται  κείμενο  επί  της  οθόνης,  το  οποίο 
διαβάζεται)
Ο πυρήνας της Νίκαιας έφερε ειδική στολή διαφορετική από αυτή των άλλων πυρήνων,  
την άσπρη, μαύρη, γκρι στολή των αλπινιστών.
Τίτλος στην οθόνη:  «ΜΠΛΟΥΖΕΣ MADE IN PAKISTAN» 
Γραμματοσειρά στο κάτω μέρος της οθόνης:  “ΜΠΛΟΥΖΕΣ ΤΗΣ Χ.Α.  MADE IN 
PAKISTAN”
Ρεπορτάζ:  Οι μπλούζες με το λογότυπο της Χρυσής Αυγής ήταν  made in Pakistan,  
όπως ισχυρίζεται μάρτυρας, πρώην μέλος της Χρυσής Αυγής.  
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ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΜΑΡΤΥΡΑΣ Γ (κείμενο που διαβάζεται)
Η Θ.Σ. διατηρούσε το κατάστημα του Ηλία Παναγιώταρου, ο οποίος είχε αναλάβει την  
τύπωση των μπλουζών της Χ.Α.  Σημειωτέον ότι η προέλευση των μπλουζών αυτών  
ήταν από χώρες της ανατολικής Ασίας, όπως χαρακτηριστικά αναγραφόταν και στην  
ετικέτα (made in Pakistan), την οποία τους έλεγαν να την αφαιρούν για να μην το δει  
κανείς.  
Ρεπορτάζ:  Εικόνες από το κατάστημα του Ηλία Παναγιώταρου είχε  μεταδώσει το  
τηλεοπτικό δίκτυο SBS της Αυστραλίας.  Μάλιστα αυτό που τους είχε κάνει εντύπωση  
ήταν  τα  ρόπαλα  που  βρίσκονταν  σ’  ένα  χάρτινο  κουτί.  (ακολουθεί  μέρος  της 
αναμετάδοσης που εστιάζει στα ρόπαλα)
Τίτλος στην οθόνη και γραμματοσειρά στη συνέχεια:  Η ΣΤΟΛΗ ΣΤΟΙΧΙΖΕ 245 
ΕΥΡΩ
Ρεπορτάζ:  245  ευρώ φαίνεται  να  κόστιζε  συνολικά  στο  κάθε  μέλος  η  στολή  της  
Χρυσής  Αυγής.   Την  οποία  ήταν  υποχρεωμένο  να  αγοράζει  και  να  φοράει  στις  
εκδηλώσεις, όπως υποστηρίζουν οι μάρτυρες.  
ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΜΑΡΤΥΡΑΣ Δ (κείμενο που διαβάζεται)
Η μπλούζα στοιχίζει είκοσι ευρώ, το παντελόνι παραλλαγής εξήντα ευρώ, οι αρβύλες  
επίσης εξήντα ευρώ, τα μπουφάν και το τζάκετ εξήντα ευρώ, η κουκούλα δεκαπέντε  
ευρώ, τα γάντια δεκαπέντε και τα τζόκεϊ δεκαπέντε ευρώ.  Δεν έχει δει ποτέ φορολογικά  
στοιχεία για τις συγκεκριμένες αγοραπωλησίες, ούτε δελτία αποστολής και δεν γνωρίζει  
αν τηρείται η προβλεπόμενη φορολογική νομοθεσία για τις συναλλαγές αυτές.  
Παρουσιάστρια:  Ωραίες μπίζνες αυτή με τις στολές.  (αλλάζει το θέμα)

Πρόκειται  περί  δελτίων  ειδήσεων  κατά  τη  διάρκεια  των  οποίων  προβλήθηκαν 
τμήματα ενόρκων καταθέσεων μαρτύρων ενώπιον ανακριτικών αρχών. Δεν πρόκειται 
περί  σχολιασμών των τηλεπαρουσιαστών αλλά περί  αυτουσίων τμημάτων των ως 
άνω ενόρκων καταθέσεων. Τούτο προκύπτει με βεβαιότητα διότι τα αποσπάσματα 
των καταθέσεων διατυπώνονται σε πρώτο πρόσωπο του καταθέτοντος.  Ενδεικτική 
είναι και η επανειλημμένη προβολή των εν λόγω τμημάτων μαρτυρικών καταθέσεων. 
Για την εν λόγω εκτροπή ενδείκνυται  όπως επιβληθεί  στον  τηλεοπτικό σταθμό η 
διοικητική  κύρωση  της  συστάσεως.  Μειοψήφησε  εκ  των  μελών  ο  Γιάννης 
Παπακώστας, κατά τον οποίο η υπόθεση θα έπρεπε να τεθεί στο αρχείο.

Για τους λόγους αυτούς
Το Εθνικό Συμβούλιο Ραδιοτηλεόρασης

Επιβάλλει στην εταιρεία με την επωνυμία ΝΕΑ ΤΗΛΕΟΡΑΣΗ Α.Ε. ιδιοκτήτριας του 
τηλεοπτικού σταθμού STAR CHANNEL, τη διοικητική κύρωση της συστάσεως όπως 
μη δημοσιοποιεί ενόρκους καταθέσεις, έγγραφα ή άλλα στοιχεία που γίνονται γνωστά 
στις  αρμόδιες  αρχές,  κατά το στάδιο της  προκαταρκτικής  εξέτασης,  της  έκτακτης 
προανάκρισης και γενικότερα της προανακριτικής διαδικασίας, με απειλή επιβολής 
αυστηροτέρων κυρώσεων.

Κρίθηκε,  αποφασίστηκε  την  9η Δεκεμβρίου  2013,  καθαρογράφτηκε  και 
δημοσιεύθηκε κατά την 24η Δεκεμβρίου 2013.

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Ε.Σ.Ρ.

           ΙΩΑΝΝΗΣ ΛΑΣΚΑΡΙΔΗΣ
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